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Zdravim...3 roky jsem mel cinana, ted bych chtel neco lepsiho, silnejsiho, bytelnejsiho, kvalitnejsiho,
stabilnejsiho, takze mi padly do oka pracovni ATV...  mam ted ale dilema, co si vybrat. Kriteria mam:
spolehlivost (abych se v tom nemusel kazdej vikend pred jizdou vrtat), nezavisle zavesena vsechna kola,
500ccm a vic (nejlip 700-800), spolehlivost - co jsem tak cet, tak do tech 10 000km se nemusi sahat na
napravy atd...  nejvetsi kriterium: cenovka max 130 tisic Kc  chtel bych si s tim zajezdit, dovolit si vic
nez na sportovnim 2WD cinanovi, sem tam pritahnout nejaky drevo v lese a nekdy na tom i cestovat. 
Polaris Sportsman Yamaha Grizzly Suzuki KingQuad Kawasaki BruteForce  ted neco, o cem presne
nevim, odkad pochazi a jak je na tom kvalitou  Emu Alltrack - nejspis cina TGB Blade - vypada pekne,
ale bojim se, aby to neco udrzelo a utahlo (15kw)  potom bych mel jeste otazku, proc je, napr u toho
TGB, dve verze vykonu - 15kw a offroad ma 30kw  Diky za odpovedi a nezlobte se za novy tema. Nejvic
se mi libi Polaris 800, ale je docela drahej no a dalsi je Suzuki Kingquad, pro toho jsem dneska uz malem
jel, ale musim si jeste zodpovedet dost otazek, tak se stale rozhoduju.
Hans-quad 15.01.2012 12:52:10

15kw je kvůli homologaci B-)
Hans-quad 15.01.2012 12:54:18

a co toto http://www.quadmania...-720-r-4x4-9080.html  a projdi vlákna k jednotlivím
mašinám ....dohledáš tam teměř vše co potřebuješ ...
Aligator.avs 15.01.2012 13:04:48

no problém je že za cenu 130 japonca koupíš ale už jetého tudíž nějaké ty vůle už tam
budou . Každopádně dobrá volba pokud nebyl utopený a upečený.
ottap 15.01.2012 14:15:52

len by som upozornil ze tych 10000km co pises je uz podla mna dost na stvorkolku
hlavne ak bola jazdena cisto v terene. Niektori tu na fore davaju napravy dokopy uz aj
po 5000km.
007profík 15.01.2012 14:29:25

Yamaha Grizzly
Aligator.avs 15.01.2012 14:39:00

ottap>len by som upozornil ze tych 10000km co pises je uz podla mna dost na
stvorkolku hlavne ak bola jazdena cisto v terene. Niektori tu na fore davaju napravy
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dokopy uz aj po 5000km.

 Mám 11 tis a jak píšeš nápravy do kopy vážně dávat nemusím akorád by si to už
zasloužilo nové čepy řízení :-P
Grizzly660 15.01.2012 14:52:41

Moje dva Grizzly vydržali v teréne prvých 10 tis. km bez opráv /okrem jednej po
nehode/. Okolo 5-5500 ewri sa už dajú kúpiť G700 s pár km. Minulý týždeň som tiež
jedného takého kúpil. 

leos2 15.01.2012 15:03:21

Nejdůležitější ze vše je : při nákupu jeté 4kolky si vzít někoho kdo tomu rozumí !!!
Grizzly660 15.01.2012 15:16:39

leos2>Nejdůležitější ze vše je : při nákupu jeté 4kolky si vzít někoho kdo tomu rozumí
!!!

  Súhlas a úplne najlepšie je, ak ten dotyčný má skúsenosti s modelom ktorý sa má
kupovať...
Ondras83 15.01.2012 17:14:21

no...na cinanu jsem si predelaval celou predni napravu na cepy z MB124, generalkoval
jsem celou zadni kyvku, daval jsem komplet ulozeni prednich ramen na cca 2000km,
takze kdyz to tady nevydrzi 10, ale treba 5-6-7 tisic, tak to bude urcite lepsi, nez
kazdej pulrok to delat znovu a znovu...  ten grizzly, na tom jsem jel, je to mazec, ale
jsou drahy...nejvic se mi libi vazne ten KQ 700  co je to SMC zac?...uz nechci vazne
zadnyho cinana, wietnamce nebo neco podobnyho, co vypada jako dospela 4kolka a
potom to vydrzi pulku nez znackova atd...preci jen ta cena musi bejt nekde znat,
opravuju auta, tak vidim to setreni treba na dilech...  15kw na homologaci a ve
skutecnosti ma 30 nebo tech 15?....to je prave otazka.  a co rikate jeste na to TBG a
vubec nejaponsky 4koly?...jak jsem psal vejs, s cinou uz nechci mit nic spolecnyho
Hans-quad 15.01.2012 17:22:59

SMC JUMBO 720 R http://www.quadmania...etail/?ft=1446&fid=6 nebo koukni na
stránky Journeyman
martinur 15.01.2012 17:23:20

Ondras83> Jakou čínskou 4kolku jsi měl? Značka, typ ... Žlutého Bashana?
Hans-quad 15.01.2012 17:23:55

Aligator.avs>no problém je že za cenu 130 japonca koupíš ale už jetého tudíž nějaké ty
vůle už tam budou . Každopádně dobrá volba pokud nebyl utopený a upečený.

  souhlas s Ali (y)
ikocka 15.01.2012 17:38:03

NIKDY, opakuji NIKDY bych nekoupil ojetou kolku jakékoliv značky, za ty prachy, plus
minus, nového GLADIATORA se zárukou.
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FIGURA 15.01.2012 17:39:33

Zeptej se bývalých majitelů TGB - to je jediná objektivní odpověď. (s) Nějaké tu na
fóru najdeš, tak jim napiš.  O 720R je tu taky napsáno pár zajímavostí (nová kolka a
lítá olej z rozvodovky, vůle v řízení, problémy s el. inst., 1000 km a destičky v háji,
......) +o(   Osobně bych raději vzal 4letého Grizzly 700
Hans-quad 15.01.2012 17:42:59

FIGURA> jasně jak jinaaak :-DD YAMAHAAAAAAAAAA :-DD :-DD :lol:   budeš muset
přijet na Úštěk aby jsi ukázal jak umíš krotit Yamahy 2WD :lol: :lol: ,doposud jsi se z
toho vykroucel :lol:
HELLGEJ 15.01.2012 17:43:23

ikocka>NIKDY, opakuji NIKDY bych nekoupil ojetou kolku jakékoliv značky, za ty
prachy, plus minus, nového GLADIATORA se zárukou.

 psal něco o čínských kolkách nepletu-li se :lol:
FIGURA 15.01.2012 17:45:11

Hans-quad>FIGURA> jasně jak jinaaak :-DD YAMAHAAAAAAAAAA :-DD :-DD :lol:  
budeš muset přijet na Úštěk aby jsi ukázal jak umíš krotit Yamahy 2WD :lol: :lol:
,doposud jsi se z toho vykroucel :lol:

  Na takovej dlázinec už jsem starej. Bych si na tom akorát dal dodržky (u) :lol:  Ps.:
no napsal bych kup Hondu, ale to nemůžu, páč ji mám ;-) (a jsem s ní spokojenej)
fiičák 15.01.2012 17:51:08

Hans-quad>FIGURA> jasně jak jinaaak :-DD YAMAHAAAAAAAAAA :-DD :-DD :lol:  
budeš muset přijet na Úštěk aby jsi ukázal jak umíš krotit Yamahy 2WD :lol: :lol:
,doposud jsi se z toho vykroucel :lol:

  Jasně :-DD, z Uštěku jako stádo do LT. Tam se pořádně vyřádit na náměstí a pak
hurá do jedný louže v Babinách :lol: :lol: :lol: :lol:
fiičák 15.01.2012 17:53:58

Ondras83> klidně jdi do sůzi :-DD ta vydrží hrozně moc :-DD :-DD
ikocka 15.01.2012 17:55:42

HELLGEJ>ikocka>NIKDY, opakuji NIKDY bych nekoupil ojetou kolku jakékoliv značky,
za ty prachy, plus minus, nového GLADIATORA se zárukou. psal něco o čínských
kolkách nepletu-li se :lol:

  Ano máte pravdu, psal. Ale mám dojem, že psal o úplně jiné číně než já. Můj názor
vychází z vlastní zkušenosti a z fotek a videjí ze kterých je vidět, jak s kolkou mnozí
zacházejí.
Hans-quad 15.01.2012 17:58:58
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fiičák>Ondras83> klidně jdi do sůzi :-DD ta vydrží hrozně moc :-DD :-DD

  jj ale nesmí bejt tebou ježděná :lol: :lol: :lol: :lol:
fiičák 15.01.2012 18:01:14

Hans-quad> byla ježděna jen rekreačně :[ :[ :lol: :lol: :
Hans-quad 15.01.2012 18:02:51

fiičák>Hans-quad> byla ježděna jen rekreačně :[ :[ :lol: :lol: :

   :lol: :lol: :lol: ty woeeeeeeeeeee za to půjdeš do pekla :o :lol: :lol: :lol:
FIGURA 15.01.2012 18:03:39

Hans-quad> 

 

 :-P :lol:
fiičák 15.01.2012 18:06:40

FIGURA> jsi tam nudou usnul :lol: :lol: :lol:
PK-WELD 15.01.2012 18:07:14

píše že nechce čínu přitom vydechnutý EMU je čína jak blázen, a o TGB nemluvě, u
novýho Jumba 720 rozhodně není s ničím problém, nějaká elektroinstalace o tom nikdo
z nás neví, olej z rozvodovky je jendoduchá záležitost na konec hadičky dát harmoniku
a je klid, plasty supoe nikde nepraskaj, krásně se ohnou, i stupačky jsou super pevný
několikrát dostala ránu od velkého kamene nebo o pařez, o strom se ohnula a zase se
vrátila do původního stavu, je to hodně poctivá kolka oproti dřívějším čínským kolkám,
pro upřesnění je to Taivanec ;-)
Hans-quad 15.01.2012 18:09:51

FIGURA> tu hezkou fotku Hondice kazí ta mrtvola na ní :lol: :lol: :lol: :lol:
fiičák 15.01.2012 18:12:40

Jumbo720> TGB je mimochodem taky Taiwanec :lol: :lol: :lol: :lol:
1Pegas 15.01.2012 18:15:16

Ty vole to je zase vlákno. Nekupuj nic jinýho než to co je z emeriky, nebo z japonska a
musí to bejt minimálně za 2kila. :-D :lol: :lol: :-D B-) :-D :lol: :lol: :-D B-)
PK-WELD 15.01.2012 18:17:33

fiičák>Jumbo720> TGB je mimochodem taky Taiwanec :lol: :lol: :lol: :lol:

Taiwan je vpodstatě čína nedělám v tom rozdíl
Jarin4X4 15.01.2012 18:20:18

1Pegas>Ty vole to je zase vlákno. Nekupuj nic jinýho než to co je z emeriky, nebo z
japonska a musí to bejt minimálně za 2kila. :-D :lol: :lol: :-D B-) :-D :lol: :lol: :-D B-)
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Tak to bude asi problém,má omezenej rozpočet jestli jsem to dobře četl B-) B-) :lol:
PK-WELD 15.01.2012 18:20:22

Ondras83:poud si měl nějakou levnou jeb.ku tak se nediv že to z té číny stálo za prd,
ale tyto dražší kolky už jsou oplnohodnotná náhrada za rozumný peníze. (y)
Jarin4X4 15.01.2012 18:21:41

Jumbo720> ;-) To máš jedno jestli tomu budeš dávat čočku odejde všechno :lol: :lol:
:lol:
Aligator.avs 15.01.2012 18:22:09

Jumbo720> To že má kolka kvalitní plasty se pozná jedině takto 

  Pokud vydrží jsou kvalitní moje vydržely i ty rozšiřovací lemy co tam jsou vše je OK
PK-WELD 15.01.2012 18:22:47

Jarin4X4>Jumbo720> ;-) To máš jedno jestli tomu budeš dávat čočku odejde všechno
:lol: :lol: :lol:

pravdu máš
Jarin4X4 15.01.2012 18:23:19

:-DD Kup si Jumbo 720 je to dobrý stroj,chválil to i Koncák :-DD :lol:
PK-WELD 15.01.2012 18:23:57

Aligator.avs>Jumbo720> To že má kolka kvalitní plasty se pozná jedině takto   Pokud
vydrží jsou kvalitní moje vydržely i ty rozšiřovací lemy co tam jsou vše je OK

troufnu si říct že Jumbo v když dostane v létě pecku tak jako ty tak to vydrží taktéž,
bohužel v zimě ve velkých mrazech to rozlámeš stejně
Jarin4X4 15.01.2012 18:24:34

Aligator.avs> :-DD kontrola vůle na pravé straně kolky????Nebo podvozek? :-DD
Jarin4X4 15.01.2012 18:27:26

;-) koukám měl jsi 3 roky čínu,musela bejt moc dobrá když jsi vydržel tak dlouho B-)
Co to bylo za kolku???? :-DD Já jenom že kdo měl čínu tak jí po půl roce když to šlo
raději prodal :lol: :lol: :-$ :-$
Jarin4X4 15.01.2012 18:29:51

(y) http://www.quadmania...-720-r-4x4-9080.html myslím že by to šlo,třeba by ti i
něco slevil (y) (y)
PK-WELD 15.01.2012 18:31:31

Jarin4X4>(y) http://www.quadmania...-720-r-4x4-9080.html myslím že by to šlo,třeba
by ti i něco slevil (y) (y)

to prodávám já ;-) sleva by určo šla když bude kupec soudný je to skoro nová kolka (y)
Jarin4X4 15.01.2012 18:33:20

Stránka 5/66
05.03.2012 01:52:23

Motorkáři.cz

http://www.quadmania.cz/bazar-ctyrkolky/ctyrkolky/smc/smc-jumbo-720-r-4x4/smc-jumbo-720-r-4x4-9080.html


Dilema mezi pracanty
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=4304&fid=8

Jumbo720> jsem koukal nic moc najeto :-DD To by šlo,tak mu udělej tady cenu a je
rozhodnuto :lol: :lol: :lol:Vzhledově se mi to náhodou líbí (y) Jsem sice gaučák ale :-$
Hans-quad 15.01.2012 18:33:58

Jarin4X4>(y) http://www.quadmania...-720-r-4x4-9080.html myslím že by to šlo,třeba
by ti i něco slevil (y) (y)

  co se opičíš :[ :lol: :lol: to už je hned na začátku vlákna :[ :lol: :lol: :lol: :-P
Jarin4X4 15.01.2012 18:35:15

Hans-quad>jsem myslel že jste na to zapoměli :lol: :lol: :lol: :lol:ted už tady chybí jen
Karel :-P :-P
Aligator.avs 15.01.2012 18:37:44

Jumbo720>Aligator.avs>Jumbo720> To že má kolka kvalitní plasty se pozná jedině
takto   Pokud vydrží jsou kvalitní moje vydržely i ty rozšiřovací lemy co tam jsou vše je
OKtroufnu si říct že Jumbo v když dostane v létě pecku tak jako ty tak to vydrží taktéž,
bohužel v zimě ve velkých mrazech to rozlámeš stejně

  nebyl bych si tak jistý že v zimě plasty nevydrží (s) kdybych to nevěděl 

Hans-quad 15.01.2012 18:42:04

Aligator.avs> kurňa Ali zdá se mě to nebo se rád chlubíš podvozkem :lol: :lol: :lol:
...tvá kolka je skoro všude focená jen ze spodu :lol: :lol: :lol:
PK-WELD 15.01.2012 18:42:30

Aligator.avs>Jumbo720>Aligator.avs>Jumbo720> To že má kolka kvalitní plasty se
pozná jedině takto   Pokud vydrží jsou kvalitní moje vydržely i ty rozšiřovací lemy co
tam jsou vše je OKtroufnu si říct že Jumbo v když dostane v létě pecku tak jako ty tak
to vydrží taktéž, bohužel v zimě ve velkých mrazech to rozlámeš stejně  nebyl bych si
tak jistý že v zimě plasty nevydrží (s) kdybych to nevěděl 

ono je zima a zima, mě taky nic dneska nepraskloa to mrzlo ;-)
Ondras83 15.01.2012 18:42:37

jj, mel jsem bashana, kdyz jsem ho prodaval, byl s ovladatelnosti tak o 4 tridy vejs,
nez novej original stroj :-|   jinak co tady ctu o TGB Blade 550, tak to chvalej...cenove
to je hodne prijatelny, tak taky uvazuju o nem...  KQ 700 je peknej, ale vetsinou maj
dost najeto, v ty cene do tech 130ti tisic jsou to nejmladsi tak r.v. tak 2007 a maj uz
neco najeto...ale zase, je to proste znacka, tamhle neco praskne, odejde atd, zajedu do
suzuki a privezu to domu...a ani by tam nic moc praskat nemelo  SMC Jumbo 720 -
abych rek pravdu, nevedel jsem o nem, nez jste mi ho tady neukazali, vyhoda je 38kw
a 700 obsah, ale jsou cenove mimo moje moznosti  z toho, co tady cim dal vic ctu a z
financnich duvodu se mi zacina nejvic libit TGB Blade 550
PK-WELD 15.01.2012 18:43:38
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Jarin4X4>Hans-quad>jsem myslel že jste na to zapoměli :lol: :lol: :lol: :lol:ted už tady
chybí jen Karel :-P :-P

Hanz byl první ale neuškodí to kldině 2x ;-) Karel tady bude coby dub :lol:
ČtyřkolkySS 15.01.2012 18:44:51

FIGURA>Zeptej se bývalých majitelů TGB - to je jediná objektivní odpověď. (s) Nějaké
tu na fóru najdeš, tak jim napiš.  O 720R je tu taky napsáno pár zajímavostí (nová
kolka a lítá olej z rozvodovky, vůle v řízení, problémy s el. inst., 1000 km a destičky v
háji, ......) +o(   Osobně bych raději vzal 4letého Grizzly 700

  Problém může mít cokoliv. Osobně jezdím Jumbo 720 soukromě. Zatím mám jen
1500 km, pár jich taky servisuju (né všechny sem prodal) a problém včetně destiček
sem zatím neřešil. Vůle v řízení - ano malá vůle v uložení tyče řízení je, pruží to v
gumovím pouzdře, což není vůle jako klechtání a podobně. Třeba KQ má vůle v čepech
takřka od nova, není malá ale moc už se nemění. To jen jeden odpůrce hledal chyby a
našel jen toto, proto sem to na vlálně o Jumbu zmiňoval. desky jsou v klasickým
kolkovým užití (bahno, voda) jako nový, chápu že když někdo nechá zatáhlou ručku že
desky spálí. O brzdy jako takový nemám rozhodně strach, navíc to brzdí motorem až
nadstardatně (dost kolek sem vyzkoušel) takže vlastě ani nechápu na co je extrémě
využívat, když to stojí na na pár metrech po ubrání plynu. A olej z rozvodovky jde v
případě že se olej nalije až po nalévací otvor, pak při rychlostech kolem 100 Km/h něco
odfrkne z odvětrávací hadičky zadní rozvodovky. Pro tento případ při prodeji rovnou
domontovávám vlnovec (balonek), ten to zachytí a vrátí zpět. Myslím že Aligátor to u
KQ750 vyřešil stejně, ona to není závada ale odstředivá síla a odcházející tlak při
zajřátí oleje. V elektrice sem nikdy nic neřešil a o jiným problému sem taky nic neslišel.
Podle mě je to hodně povedená kolka v daným segmentu 700ccm, motor, podvozek,
řízení, řazení, brzdy fungují na 1. Co si kdo vybere už záleží na každým, každá solidní
kolka má svoje pro a proti. Já hlavně vím že problém může nastat u jakýkoliv techniky
a v tomhle případě dovozce operuje s (oprávněnou) zárukou okamžitě. Pokud servisní
partner nespí na vavřínech, druhej den může být vše v pořádku ;-)
Jarin4X4 15.01.2012 18:49:52

Ondras83> :-| U TGB mi vadil nájezdovej úhel :-| Vzal bych za ty tvoje groše Jumbo
720 a pěkně se povozíš co se týče výkonu :-P U TGB je výkon úplně někde jinde B-)
ČtyřkolkySS 15.01.2012 18:52:08

Ondras83> No trochu tě vrátím do reality. Do Suzuki můžeš jezdit jak chceš, ale na
kolku tam nic nekoupíš. Ona suzuki tady kolky neprodává ani neřeší díli. Vozí se to
jinou cestou, přestavuje se to aby to šlo přihlásit, tudíž díly řešit musíš u prodejce
kolky nebo na netu z emeriky. ;-)
Jarin4X4 15.01.2012 18:54:26

ČtyřkolkySS> ;-) Máš pravdu,je to tak hmologace Boryl :-$
ČtyřkolkySS 15.01.2012 18:54:49

Jarin4X4> Pravda je že rozdíl mezi 500ccm a 700+ccm je hodně velkej. Né papírově
ale v jízdním výkonu. Před lety sem tomu taky moc nevěřil ale po svezení na silnějších
kolkách sem byl jako v jiříkově vidění :lol: Na tvrdou práci je ale 500 dostačující.
kenig4 15.01.2012 18:57:50
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FIGURA> co to je za příspěvek ??? ty máš Jumbo? zase nějaká paní povídala, co???
opravdu objektivní názor od uživatele s jinou značkou... Ondras> ptej se majitelů
tázaných kolek, jinak se dozvíš podobné hromady spekulací a hanění viz příspěvek
výše...
Kartkarel 15.01.2012 18:58:34

ČtyřkolkySS>Jarin4X4> Pravda je že rozdíl mezi 500ccm a 700+ccm je hodně velkej.
Né papírově ale v jízdním výkonu. Před lety sem tomu taky moc nevěřil ale po svezení
na silnějších kolkách sem byl jako v jiříkově vidění :lol: Na tvrdou práci je ale 500
dostačující.

  No a třeba jake obrovskej rozdíl je mezi jednoválci a dvouválci, že Hynku ;-) :lol:
Jarin4X4 15.01.2012 18:58:44

ČtyřkolkySS>TGBéčko ale nejede B-) Když koukneš na videa zapadlého TGBéčka tak
mi to stačí..Zlatej Polár 500 :-P
FIGURA 15.01.2012 18:59:42

Tak ještě jednou: 1 dej na rady prodejce co nabízí čajny, japíky i emeriku 2. nedej na
rady prodejců co prodávají jen např. japíky a haněj čajnu 3. dej na rady lidí kteří např.
2 roky jezdili čajnu, teď mají jap. nebo emeriku a přesto Ti např. čajnu doporučí. NIC
JINÉHO TADY NENÍ OBJEKTIVNÍ!!!! PRO TO TI HONDU NEMOHU DOPORUČIT.  Vyber
dobře :-DD
ČtyřkolkySS 15.01.2012 19:02:46

Jarin4X4> Já nehodnotím žádnou konkrétní kolku, to ani nemůžu. Píšu to jako
univerzální pravidlo.  Figura - reagoval sem na tvoje poznání problémů, nic sem
nikomu nenabízel a nedoporuoval ;-)
Jarin4X4 15.01.2012 19:03:55

Kartkarel> :-) Bacha už je tady :lol: :lol: :lol:
ČtyřkolkySS 15.01.2012 19:05:47

Kartkarel> Karle protebe sem napsal 700+ víš. Ano dvouválce oproti jednoválci líp
využívaj kroutícího momentu jako třeba Can am ale i Polaris a Kawasaki, což je dany
fizykálnímy zákony.  Ajo tet mě to trklo, už jsi doporučil (SZ) 500 dvouvál že :lol:
PK-WELD 15.01.2012 19:06:17

FIGURA>Tak ještě jednou: 1 dej na rady prodejce co nabízí čajny, japíky i emeriku 2.
nedej na rady prodejců co prodávají jen např. japíky a haněj čajnu 3. dej na rady lidí
kteří např. 2 roky jezdili čajnu, teď mají jap. nebo emeriku a přesto Ti např. čajnu
doporučí. NIC JINÉHO TADY NENÍ OBJEKTIVNÍ!!!! PRO TO TI HONDU NEMOHU
DOPORUČIT.  Vyber dobře :-DD

musím říct že tvoje Honda je špička ve spolehlivosti stroje a výdrže, vím co jí dáváš (y)
PK-WELD 15.01.2012 19:07:10

ČtyřkolkySS>Kartkarel> Karle protebe sem napsal 700+ víš. Ano dvouválce oproti
jednoválci líp využívaj kroutícího momentu jako třeba Can am ale i Polaris a Kawasaki,
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což je dany fizykálnímy zákony.  Ajo tet mě to trklo, už jsi doporučil (SZ) 500 dvouvál
že :lol:

určitě doporučil, otázkou je zda se vejde do 130 za zánovní kolku a ne za odjetou ludru
:lol:
Jarin4X4 15.01.2012 19:10:21

Jumbo720> :lol: Vyčochtanou??Myslíš? :lol: :lol: :lol: Karle kde jsi? :-$ :-P :-P :-P
Kartkarel 15.01.2012 19:10:27

kenig4> no co tohle je za příspěvek, ty jsi už jezdil na něčem jiným, že můžeš
srovnávat?? Není to jen hanění a jedna paní povídala? Já na svý minulý kolce CA
Outlander 500, kterou jsem pořídil ojetou (a mimochodem vyšla mě levněji jak tvůj
nový číňan) mám nyní najeto 17 tis. KM a skoro 1080 MTh. Má za sebou i pár závodů,
kde lítala luftem aměnil jsem na ní jen jeden přední čep, 2x řemen a přední tlumiče
(bouchly na závodech OM). Pořád perfektně funguje, motor je absolutně bez spotřeby
oleje, vše suché a bez vůlí. A i když je to jen pětistovka a má nalítán hektar, dokáže
prohnat i sedmikilo, že Hynku ;-)  Myslím že tohle je dost validní informace - vše mám
popsáno v deníku....
FIGURA 15.01.2012 19:11:43

Jumbo720>FIGURA>Tak ještě jednou: 1 dej na rady prodejce co nabízí čajny, japíky i
emeriku 2. nedej na rady prodejců co prodávají jen např. japíky a haněj čajnu 3. dej na
rady lidí kteří např. 2 roky jezdili čajnu, teď mají jap. nebo emeriku a přesto Ti např.
čajnu doporučí. NIC JINÉHO TADY NENÍ OBJEKTIVNÍ!!!! PRO TO TI HONDU NEMOHU
DOPORUČIT.  Vyber dobře :-DDmusím říct že tvoje Honda je špička ve spolehlivosti
stroje a výdrže, vím co jí dáváš (y)

  Strašně mě na Hondě sere, že vod novoty jde pořád jen na jeden válec :´-(
Kartkarel 15.01.2012 19:12:44

Jumbo720>FIGURA>Tak ještě jednou: 1 dej na rady prodejce co nabízí čajny, japíky i
emeriku 2. nedej na rady prodejců co prodávají jen např. japíky a haněj čajnu 3. dej na
rady lidí kteří např. 2 roky jezdili čajnu, teď mají jap. nebo emeriku a přesto Ti např.
čajnu doporučí. NIC JINÉHO TADY NENÍ OBJEKTIVNÍ!!!! PRO TO TI HONDU NEMOHU
DOPORUČIT.  Vyber dobře :-DDmusím říct že tvoje Honda je špička ve spolehlivosti
stroje a výdrže, vím co jí dáváš (y)

  Honda je vždycky špička!!! Proto mám Goldwinga :-DD ;-)
Hans-quad 15.01.2012 19:13:25

Kartkarel>Jumbo720>FIGURA>Tak ještě jednou: 1 dej na rady prodejce co nabízí
čajny, japíky i emeriku 2. nedej na rady prodejců co prodávají jen např. japíky a haněj
čajnu 3. dej na rady lidí kteří např. 2 roky jezdili čajnu, teď mají jap. nebo emeriku a
přesto Ti např. čajnu doporučí. NIC JINÉHO TADY NENÍ OBJEKTIVNÍ!!!! PRO TO TI
HONDU NEMOHU DOPORUČIT.  Vyber dobře :-DDmusím říct že tvoje Honda je špička
ve spolehlivosti stroje a výdrže, vím co jí dáváš (y)  Honda je vždycky špička!!! Proto
mám Goldwinga :-DD ;-)
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  já ti dám Honda :[ :[ :[ :[ !!!Omluv se :[ :[ :[ :[ :lol:
Kartkarel 15.01.2012 19:17:15

Hans-quad> dám na svého šestiválcového golďasa nápravu se dvěma kolama dopředu
a dozadu a uvidíte tu čtyřkuli!!! :-P Zpátečku to už má, kardan taky, dofukování
tlumičů jak LTD a navíc je tam tempomat, rádio, vysílačka a topí to na nohy!!!
Hans-quad 15.01.2012 19:18:17

Kartkarel>Hans-quad> dám na svého šestiválcového golďasa nápravu se dvěma
kolama dopředu a dozadu a uvidíte tu čtyřkuli!!! :-P Zpátečku to už má, kardan taky,
dofukování tlumičů jak LTD a navíc je tam tempomat, rádio, vysílačka a topí to na
nohy!!!

  tak koukej jít do garáže a já hned jedu k tobě jak to bude hotové :lol: :lol: :lol:
ČtyřkolkySS 15.01.2012 19:18:24

Kartkarel> Prohnat jo, ale je to pořád jen pohled za zadu. :lol:   No a informace je to
opravdu 100% Kor když si jí s 900MTH dovezl a nemáš šajn co na tom bylo a nebylo
dělaný. Cenu nehomologavaný kolky bez papírů taky objektivní Buď trochu soudnej. ;-)
  Pokud by si jí jezdil od nova či zánova, neceknu ani půl slova ;-)
FIGURA 15.01.2012 19:22:39

Kartkarel> jedna pro Kadla ;-)  Povozil jsem se. Perfektní pohodlíčko a lehoučká
ovladatelnost :-DD (jen člověk nesmí bejt nalitej :lol: ), ale pro mě tahle kategorie není

  A už to tu nebudu zasírat, slibuju :-P
Kartkarel 15.01.2012 19:26:24

ČtyřkolkySS> přijeď, mám nový řemen, natočíme to :lol: Ale i tak ti žádný jiný pětikilo
takhle nezatopilo, teda až na Kankera, ten by ti rovnou ulít ;-) No a za ten rok a půl
sem se s ní snad už seznámil neee??? Převodovka i motor jsou původní a diferáky taky,
takže jedině spotřebák. No a Hynku, na kterém že to předváděcím stroji byl už
vyměněný motor??? Nevíš o tom něco...napovím - je z Taiwanu ;-) ;-) ;-)
kenig4 15.01.2012 19:26:27

Kartkarel> jsi trapnej, nic víc, nic míň chlapče se žlutým syndromem... (u)
ČtyřkolkySS 15.01.2012 19:34:07

Kartkarel> Taky víš proč né. Když je někdo tatar a přejede dvě garančky na pásech bez
podívání na olej tak se není co divit. Však víš kolik sháníš klikovek ne ;-) Možná je to o
lidech.  A že vytahuješ takovýhle věci je ubohost. Zejtra ti asi naliskám :lol:
Kartkarel 15.01.2012 19:35:25

kenig4> nikoho jsem neurážel, jen se zastávám Figury, dle deníku máš druhou čínskou
kolku, kde třeba bereš jistotu, že to je zrovna to nejlepší... Jako klidně předávej své
zkušenosti, ale neoháněj se haněním a pomluvama... Myslím, že zrovna Figura má na
své kolce více nacouváno, jak ty na té své najeto... B-)
Kartkarel 15.01.2012 19:37:32

ČtyřkolkySS> No my se o zadřených klikách u CA normálně bavíme na vlákně, ale ty
jsi první a poprvé, kdo přiznal zadřený motor u Jumba ;-) Ještě, že jsem to nenapsal
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já!!! :-$
ČtyřkolkySS 15.01.2012 19:37:32

Kartkarel> Jo jinak tady zase děláš bordel. Končím moji debatu :[
Kartkarel 15.01.2012 19:38:46

ČtyřkolkySS> ...no a protože si kámoš, tak já taky končím tady debatu - kolegiálně :[
:[
ČtyřkolkySS 15.01.2012 19:40:36

Kartkarel> Někdo to useknout musel +o(
Jarin4X4 15.01.2012 19:41:48

Ondras83> Tak už máš vybráno??? :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: Už ti kluci neporadí B-)
B-) B-)
Ondras83 15.01.2012 19:53:16

vybrano nemam, ale rozhodnuto trosku jo..kdyz uz prekrocit limit na 140 tisic, tak
urcite nepujdu do Jumba... 125 tisic http://www.quadmania...ki-kvf-750-9037.html 
123 tisic http://www.motorkari...-800-efi-284841.html  135 tisic 
http://www.quadmania...rtsman-800-8952.html  130 tisic 
http://www.motoinzer...ingquad-700-4x4.html  koukam na videa na youtube a TGB je
slaby na tahani vozejku, to spis vic rve nez jede...asi si holt priplatim a pujdu do
nejakyho japonce, jeste uvidime, casu zatim dost
Ondras83 15.01.2012 20:25:46

 http://ondras83.rajce.idnes.cz/Drevo  chtel bych za tim tahat asi takhle nalozenej
autovlek  bohuzel potrebuju vyradit ze hry traktor a nahradit ho tou 4kolkou...
viktor 15.01.2012 20:28:29

Ondras83>z těch jetejch co uvádíš mi nejlépe vychází polárka za 135000,-....u kawy
nevíš kdo a jak s tím jezdil...náchylná na olej,ta suza má šnorchly takže asi dostávala
sadujen muj názor a píšeš že si vyloučil jumbo já ti nevím zrovna do něj bych šel.....ale
je to jen můj názor,každopádně šťastnou ruku při výběru nové kolky :-DD
Hans-quad 15.01.2012 20:29:08

Ondras83 >http://ondras83.rajce.idnes.cz/Drevo  chtel bych za tim tahat asi takhle
nalozenej autovlek  bohuzel potrebuju vyradit ze hry traktor a nahradit ho tou
4kolkou...

  projdi Dřevařskou klubovnu B-) :-D
Ondras83 15.01.2012 20:34:23

sakra kluci ja mam dilema jako svine :D
Ondras83 15.01.2012 20:38:21

Hans-quad>Ondras83 >http://ondras83.rajce.idnes.cz/Drevo  chtel bych za tim tahat
asi takhle nalozenej autovlek  bohuzel potrebuju vyradit ze hry traktor a nahradit ho
tou 4kolkou...  projdi Dřevařskou klubovnu B-) :-D

 kde to najdu?
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Saimon 15.01.2012 20:40:21

Ondras83> http://www.quadmania...tail/?ft=1926&fid=39
Jarin4X4 15.01.2012 20:41:15

Takhle naložený vlek utáhne každá kolka co máš v merku :-DD Nevím proč jsi vyřadil
Jumbo 720 ale tvoje věc,jen ti chci říct je to novej stroj za slušný kč..ale tvoje věc,co
se týká těch šnorchlů tak je jasný že majitel to neměl kvůli dešti :lol: Takže tu bych
vyloučil B-)Je třeba koupit mladší stroj,udržovaný s jasnou minulostí :-P s málo km a
Mth...Štastnou ruku (y)
PK-WELD 15.01.2012 20:41:16

hmm dost lidí ti tu radí Jumbo, čím to asi bude :-DD Bohužel ti nemůžu dlouho počkat,
jinak vozík se dřevem utáhneš i větší, ale pokud v tžkém terénu tak to máš smůlu s
čímkoliv, jak se začnou protáčet kola stojíš i s traktorem, jde o váhu stroje vs vlekua
nákladu
Hans-quad 15.01.2012 20:42:55

Saimon>Ondras83> http://www.quadmania...tail/?ft=1926&fid=39

  Ondras83> jen se musíš probrat 661 stránkama :lol: :lol: :lol:
Jarin4X4 15.01.2012 20:48:20

Jarin4X4>Takhle naložený vlek utáhne každá kolka co máš v merku :-DD Nevím proč
jsi vyřadil Jumbo 720 ale tvoje věc,jen ti chci říct je to novej stroj za slušný kč..ale
tvoje věc,co se týká těch šnorchlů tak je jasný že majitel to neměl kvůli dešti :lol:
Takže tu bych vyloučil B-)Je třeba koupit mladší stroj,udržovaný s jasnou minulostí :-P
s málo km a Mth...Štastnou ruku (y)

 Proč asi každej radí Jumbo 720???Nový stroj,pozor prodávajícího neznám!!!Jen to beru
jak bych to viděl já kdybych kupoval 4kolku ted...Chtěl jsem koupit jetou a nakonec
jsem koupil funglovku,hlavně kvůli jasné minulosti,nechtěl jsem si pak nadávat a
naříkat jak je to všechno drahý a že jsem se ani moc nepovozil :-$ Ale vyber a at ti
slouží a né ty jí :-DD B-)
viktor 15.01.2012 20:51:10

Ondras83>v podstatě to Jarin4X4 vystihl naprosto výstižně.......kdybych kupoval jetou
kolku šel bych do jumba(majitele také neznám)
PK-WELD 15.01.2012 20:52:55

viktor>Ondras83>v podstatě to Jarin4X4 vystihl naprosto výstižně.......kdybych
kupoval jetou kolku šel bych do jumba(majitele také neznám)

po 1100 km si myslím není co zničit ;-)
Jarin4X4 15.01.2012 20:54:58

Jumbo720> to bych se hádal,já udělal řemen po 120Km :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:ale
jinak nic,mám nakrouceno 5200Km za necelej rok (y)
viktor 15.01.2012 20:56:20
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Jumbo720>viktor>Ondras83>v podstatě to Jarin4X4 vystihl naprosto
výstižně.......kdybych kupoval jetou kolku šel bych do jumba(majitele také neznám)po
1100 km si myslím není co zničit ;-)

 zkrátka je to akorát zajetý
PK-WELD 15.01.2012 20:59:06

viktor>Jumbo720>viktor>Ondras83>v podstatě to Jarin4X4 vystihl naprosto
výstižně.......kdybych kupoval jetou kolku šel bych do jumba(majitele také neznám)po
1100 km si myslím není co zničit ;-) zkrátka je to akorát zajetý

tak tak a navíc já mám asi už 9 kolku od JM tak vím ajk se ke strojům chovat a co
potřebují ;-)
Ondras83 15.01.2012 21:01:11

ja sem to jumbo nevyradil, jen jsem o nem proste nevedel, tak jsem to procital a
shanel info jeste preditm, nez jsem hledal tamty inzeraty...  to jumbo se mi libi, takze
dalsi adept a asi horkej, ale musim nejdriv prodat motorku, az potom kupovat jumbo...
 nechcete to nekdo pro syna? :)   http://www.motoinzer...590974-xt-125-x.html
fiičák 15.01.2012 21:03:43

Ondras83>vybrano nemam, ale rozhodnuto trosku jo..kdyz uz prekrocit limit na 140
tisic, tak urcite nepujdu do Jumba... 125 tisic
http://www.quadmania...ki-kvf-750-9037.html  123 tisic
http://www.motorkari...-800-efi-284841.html  135 tisic
http://www.quadmania...rtsman-800-8952.html  130 tisic
http://www.motoinzer...ingquad-700-4x4.html  koukam na videa na youtube a TGB je
slaby na tahani vozejku, to spis vic rve nez jede...asi si holt priplatim a pujdu do
nejakyho japonce, jeste uvidime, casu zatim dost

  ta polárka za 135t :-(, no nevím... od toho majitele jsem kupoval kingquada a při
prodeji se nezachoval až moc čestně :[  nikde to netopil.. jezdil jenom v okoli a je v top
stavu, ale uz mi neřekl, že tam blbne elktrika, což se projevilo až po delší vyjíždce. A to
že s tím lítal v rumunsku a dával jí dost za uši tak o tom se taky nezmínil. Neznám tvou
finanční situaci, ale pokud je to jen možné, běž do nového stroje a klidně ať je to třeba
TBG :-DD :-DD :-DD. Toho jsem měl taky a práce ti zastane víc než dost :-DD :-DD
:-DD  Lepší je zaplatit to co si zkurvýš sám než platit za někoho kdo si povozil prdel a
pak ti tu o lítanou herku prodá.
fiičák 15.01.2012 21:08:49

Jumbo720>viktor>Ondras83>v podstatě to Jarin4X4 vystihl naprosto
výstižně.......kdybych kupoval jetou kolku šel bych do jumba(majitele také neznám)po
1100 km si myslím není co zničit ;-)

  při brodění a bahnění se toho zničí docela dost,, ale předpokládám že ty to řešit už asi
nebudeš :-P . ta už někdo jiný :lol: :lol: +o( +o(
viktor 15.01.2012 21:10:25
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Ondras83>taky jsem koupil jetou kolku ale za podstatně menší peníze a hlavně věděl
jsem kdo,kde a jak s ní jezdil a hlavně jaké péče se jí dostalo,proto jsem do toho
šel...samozřejmě byli vůle v čepech a ložiscích na nápravách(prodávající mě
informoval)takže rozebrat a objednat jenže dodací lhůty a hlavně ceny dílů jsou
katastrofální a pokud to objednáš přes ebay nějakou dobu to trvá než to přijde(což
konkrétně u jumba je velké plus!!!!!........a koupit jetou kolku s více kilometrama je
riziko a je to jen a jen o serioznosti prodávajícího uff pěkná slohovka :lol: :lol: :lol:
fiičák 15.01.2012 21:12:56

viktor> kurva tys to dal vole :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
viktor 15.01.2012 21:15:36

fiičák>taky se divím a to NIKDY čeština nebyla moje silná stránka a kor sloh :lol: :lol:
:lol:
PK-WELD 15.01.2012 21:16:48

kluci stejně už je rozhodnuto, nemá cenu dál debatit o ničem dalším :-DD
Ondras83 15.01.2012 21:24:58

Jumbo720>kluci stejně už je rozhodnuto, nemá cenu dál debatit o ničem dalším :-DD

  no rozhodnuto neni, protoze me ted pekne sere, ze nemuzu koupit to Jumbo od
tebe...jak me presvedcujete, aby to melo co nejmin najeto, tak ted se toho bojim  na
Bashanu jsem mel skoro 5 tisic, kdyz jsem ho prodaval
viktor 15.01.2012 21:30:10

Ondras83>ale my tě nepřesvědčujeme my ti radíme aby jak psal Jarin4X4 kolka
sloužila tobě a ne ty j...to jsou naše nezávislé názory a konečná volba je jen a jen na
tobě :-DD
Ondras83 15.01.2012 21:35:49

nene, spatne jsi to pochopil...bral bych to jumbo, ale prave bych bral tohle, protoze mi
byla nabidnuta dobra cena (v mojim financnim rozmezi) a je relativne nova...  ostatni
Jumba jsou pres moje fin. moznosti a maj vic najeto...proto me to sere :(
PK-WELD 15.01.2012 21:35:54

Ondras83>Jumbo720>kluci stejně už je rozhodnuto, nemá cenu dál debatit o ničem
dalším :-DD  no rozhodnuto neni, protoze me ted pekne sere, ze nemuzu koupit to
Jumbo od tebe...jak me presvedcujete, aby to melo co nejmin najeto, tak ted se toho
bojim  na Bashanu jsem mel skoro 5 tisic, kdyz jsem ho prodaval

nikdo tě o ničem nepřesvědčuje ale co bys za ty peníze chtěl?? Ojetou jebku z
kdovíjakou historií, já bych si nikdy nekoupil něco z inzerce starýho 2-3 roky, prostě
nikdy
fiičák 15.01.2012 21:37:09

Jumbo720> lobysto :lol: :lol: :lol: :lol:
PK-WELD 15.01.2012 21:38:37
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fiičák>Jumbo720> lobysto :lol: :lol: :lol: :lol:

nelobuju, nejsem firma co prodává kolky ale spíš jde o to když koupíš starou věc s
najetýma km jak asi dlouho může vydržet že ;-)
fiičák 15.01.2012 21:40:39

Jumbo720> taky jsem k tomu po dvou ojetinách došel. jedině novej stroj :-DD :-DD
:-DD
viktor 15.01.2012 21:41:01

fiičák>nemáš zajíždět???? :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:   Jumbo720>šak jsem to tak psal ve
své slohovce :lol: :lol: :lol: o koupi ojetiny :-DD
Kartkarel 15.01.2012 21:42:37

Jumbo720> No jo máš pravdu přecedo...kolik tady má teda nejvíc někdo najeto na
Jumbu??? ;-)
viktor 15.01.2012 21:44:44

Kartkarel>asi máme štěstí že jdeš náhodou kolem coo? :lol: :lol: :lol: :lol:
PK-WELD 15.01.2012 21:45:05

Kartkarel>Jumbo720> No jo máš pravdu přecedo...kolik tady má teda nejvíc někdo
najeto na Jumbu??? ;-)

A???
fiičák 15.01.2012 21:49:39

viktor> uz jsem chtel jit chrnet, ale chvilku tu pockam, snad se necemu jeste priucim
:lol: :lol: :lol: :lol:
viktor 15.01.2012 21:53:28

fiičák>viktor> uz jsem chtel jit chrnet, ale chvilku tu pockam, snad se necemu jeste
priucim :lol: :lol: :lol: :lol:

 ale tohle není o sexuálních polohách :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
fiičák 15.01.2012 21:54:48

viktor> néééé : : , tak nic a čau :[ :[ :lol: :lol:
viktor 15.01.2012 21:56:07

fiičák>ještě chvilkuuuu :lol: :lol: :lol:
PK-WELD 15.01.2012 21:59:54

viktor>fiičák>ještě chvilkuuuu :lol: :lol: :lol:

to jo a postříkáš nám forum :D
viktor 15.01.2012 22:02:06

Jumbo720>nee já jenom chtěl aby fiičák ještě neodcházel :lol: :lol: :lol:
Lupíno 16.01.2012 07:39:12
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Kartkarel>Jumbo720> No jo máš pravdu přecedo...kolik tady má teda nejvíc někdo
najeto na Jumbu??? ;-)

 MŮJ BÍLEJ SLON 3700KM ;-)
Hašan 17.01.2012 12:43:23

Lupíno>Kartkarel>Jumbo720> No jo máš pravdu přecedo...kolik tady má teda nejvíc
někdo najeto na Jumbu??? ;-) MŮJ BÍLEJ SLON 3700KM ;-)

  Můj bílej Access Max: 15.800 km !!!
xsob 17.01.2012 14:47:37

Hašan> To je trošku mimo ne (s)
Tomas-JM 17.01.2012 14:51:04

Hmm, my vzali nedávno na protiucet a hned prodali Glada 510 s 34tisicema... Pravda,
prodal se levně, ale byl zachovalý. Pán ho měl od roku 2007 a hezky se o něj staral.
Fany1000 17.01.2012 14:53:48

no za 130 jedine novou asi do journyman uz kvuli dilum , jetou nikdy leda za polovic
tak 60-80 tis ,jinak je to k nicemu!
Michall 17.01.2012 18:59:56

Tomas-JM>Hmm, my vzali nedávno na protiucet a hned prodali Glada 510 s
34tisicema... Pravda, prodal se levně, ale byl zachovalý. Pán ho měl od roku 2007 a
hezky se o něj staral.

 Mám na Audi 180000km je to rok 2006 a hezky se o ni starám ;-)
Kartkarel 17.01.2012 20:28:50

Tomas-JM> no cože, s tolika kilometrama, Tome tomu nevěřím! Pokud byste takovýho
měli, tak je o tom hned půlka Quadu, článek od Ollie tady na QM a stál by jako ekzot
ve vitríně u vás na show roomu! :lol:
Kartkarel 17.01.2012 20:30:13

xsob>Hašan> To je trošku mimo ne (s)

  Proč mimo, to je přece hezký výkon!!!
Cali 17.01.2012 20:59:38

Tak zatím Yamaha skoro 30litrů :-DD
Hašan 18.01.2012 08:38:09

xsob>Hašan> To je trošku mimo ne (s)

  Já ho mám místo chopera, k blátu a vodě nečuchne... Ale tuhle jsme s tchánem
stěhovali včely do lesíku a bylo celkem mokro, Maxík musel s vozíkem a úly celkem
zabrat, a tak jsem si uvědomil, jaký pocuc ty kolky v terénu dostávají.
viktor 18.01.2012 12:38:38
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Kartkarel>Tomas-JM> no cože, s tolika kilometrama, Tome tomu nevěřím! Pokud byste
takovýho měli, tak je o tom hned půlka Quadu, článek od Ollie tady na QM a stál by
jako ekzot ve vitríně u vás na show roomu! :lol:

  ahoj kadliku hlavně že o tvém CA s 995Mth čteme skoro v každém vlákně :lol: :lol:
:-P
Kartkarel 18.01.2012 12:45:41

viktor> proč mě ubíráš? Čteš starý vlákna, už máme dávno hodně přes tisíc :lol: V
našem žlutém táboře to ale není nic mimořádného, to mi takhle normálně jezdíme i
daleko více kiláků ;-) ;-) ;-)
viktor 18.01.2012 13:00:22

kartkarel>už přes tisíc tak se teda omlouvám že jsem ubral :lol: ....by si ho měl umejt
zakonzervovat jako uloženku a vystavit jako pomník v Tišnově na náměstí :lol:
Kartkarel 18.01.2012 13:08:35

viktor> ty voe, to by byla věčná škoda! Víš co nadělá práce ještě! Teď ho třeba půjčuju
kámošovi na Pánov na víkend! Jak je tam 17 tis. Km a 40.000 v pohodě uděláme....to
je u nás Uďo normání... :lol: :lol:
viktor 18.01.2012 13:18:02

naprosto noumální :lol: :lol: :lol:
Ondras83 18.01.2012 20:56:46

tak jsem obvolal par inzeratu, mimochodem dneska tata volal i do tisnova na
bombardiera ;)  taky jsem se za poslednich par dni bavil s klukama, co ty 4kolky primo
maj (tgb, yourneyman, yamaha, kawasaki a bombardier) no a udelal jsem si jakejs
takejs obrazek, co asi chtit...takze uvidime, zatim budu vyckavat a kdyz se naskytne
neco vyhodnyho nebo peknyho, tak do toho pujdu, letos tu drevarskou sezonu jeste
nejak doklepem, ale zarok uz bych s tim rad tahal drevo legalne :)  nejvic se divam po
Yamaze a Can-amu, ikdyz jsou trosku drazsi, neco se najit da...  hodne premejslim o
tom SMC Jumbo 720, ale za ty prachy uz jsem videl peknou Grizzly...
Hašan 19.01.2012 09:12:16

Ondras83>tak jsem obvolal par inzeratu, mimochodem dneska tata volal i do tisnova
na bombardiera ;)  taky jsem se za poslednich par dni bavil s klukama, co ty 4kolky
primo maj (tgb, yourneyman, yamaha, kawasaki a bombardier) no a udelal jsem si
jakejs takejs obrazek, co asi chtit...takze uvidime, zatim budu vyckavat a kdyz se
naskytne neco vyhodnyho nebo peknyho, tak do toho pujdu, letos tu drevarskou
sezonu jeste nejak doklepem, ale zarok uz bych s tim rad tahal drevo legalne :)  nejvic
se divam po Yamaze a Can-amu, ikdyz jsou trosku drazsi, neco se najit da...  hodne
premejslim o tom SMC Jumbo 720, ale za ty prachy uz jsem videl peknou Grizzly...

  A přemýšlel jsi, kolik tě to vytěžené dřevo bude stát???   Protože v lese a s kládou za
zadkem rozhodně nepočítej se spotřebou 6 litrů, ta bude X-násobná...
větvičkář_Rox 19.01.2012 14:51:09

Hašan> máš pravdu, ale o to tady vůbec nejde (y)  viz dřevařská klubovna B-)
Ondras83 19.01.2012 17:12:45
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jasne...ono nakonec vyjde levneji koupit furu dreva, kterou mi priveze nakladak, slozi
pred barak a ja si to muzu rezat a skladat...a vlastne nakonec muzu mit ten krb jen na
okrasu a otocit koleckem a topit plynem...  urcite to nebude drazsi, nez v tom lese zivit
velkej traktor nebo vlastnit misto 4kolky 2 kone ;)  jeste, jak jsem se tak poptaval po
okoli na ruzny stroje, tak jsem se dozvedel, ze KingQuad je docela uzkej a nejakej tezsi
vlek by to moh i prevratit (majitel to srovnaval s jeho Grizzly) a ze prej i jezdil na
BruteForce a to ma zas tak nejak nestastne udelany teziste, ze to jezdi porad po
zadnim...prej jel a v zatacce drnknul o plyn a jelo to rovne  pak resim u polarise
remen...polaris nejak nezvladnul prechod z 500 na 800ccm, na 500ccm ty remeny
drzej, na 800ccm odchazej...  takze jsem vlastne nic nevyresil...sleduju inzerci a kdyz
se naskytne opravdu neco peknyho, tak bych to koupil, ale jinak cekam a cekam,
setrim a vydelavam...zase mam otazku, jeslti dat 160 tisic do jety Grizzly, kde mam od
par majitelu zkusenost, ze je to doopravdy dric a hlavne drzak, nebo dat 165 do Jumbo
720, kde to bude sice se zarukou a novy, ale zase je to Taiwanec no a ja uz jednoho
neznackovyho asiata doma mel (predelanej predek, zadek, pulenej motor, predelany
rizeni, porad reseni nekvalitniho materialu - treba se ohejbaly tehlice)...fakt nevim
HELLGEJ 19.01.2012 17:26:02

Ondras83> jeste, jak jsem se tak poptaval po okoli na ruzny stroje, tak jsem se
dozvedel, ze KingQuad je docela uzkej a nejakej tezsi vlek by to moh i prevratit
(majitel to srovnaval s jeho Grizzly) a ze prej i jezdil na BruteForce a to ma zas tak
nejak nestastne udelany teziste, ze to jezdi porad po zadnim...prej jel a v zatacce
drnknul o plyn a jelo to rovne  Co to je za kokota co ti tohle říkal?jaká úzká
suzuki?kawa jede po zadních,protože to je ukrutná strojovna co zná jízdu jen po
zadních :lol: :lol:  Prostě kamarád ti nakecal úplné nesmysly,podle všeho on má
grizzly,která má s těch strojů cos napsal nejmenší výkon,ale jen proto že on ji má,tak
je nej a ostatní mají tyhle vymyšlené chyby:lol: :lol:  Ti říkám neser,nebo mu rozhodím
sandál :[ :lol: :lol:
HELLGEJ 19.01.2012 17:28:36

Ondras83> jó ještě ti chci říct,že já jsem drsoň jak sviňa,tak bacha :[ :[ :lol: :lol: :lol:
Honza73 19.01.2012 17:31:30

Ondras83> urcite to nebude drazsi, nez v tom lese zivit velkej traktor nebo vlastnit
misto 4kolky 2 kone ;)  Tak to bych se s tebo hádal, kamarád má 25zetora a spotřebu
má určitě menší a co toho odveze se taky nedá porovnávat ;-) a ještě jeden poznatek,
z lesa ho nikdo nevihání jako nás (y)
HELLGEJ 19.01.2012 17:35:11

Honza73> jo,ale když pojedeš na dřevo s traktorem a vlekem,tak to sám budeš dlouho
nakládat (n)  potom když náhodou pojedeš do lesa a nebudeš mít povolení na KRÁDEŽ
dřeva :lol: tak s traktorem neunikneš a každý tě dožene. traktorem se nedostaneš
všude do porostu,až ke spadlým stromům a kolkou jo i s vlekem. Já traktor
nechtěl,ikdyž kolka žere,tak za mě kolka a brát trošku víc dřeva než máš dovoleno a je
to :-DD
Honza73 19.01.2012 17:41:06

HELLGEJ> To je jasný, jen mu píšu že traktor není rozhodně dražší na provoz než kolka
;-)
HELLGEJ 19.01.2012 17:45:20
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Honza73> :-DD
Jarin4X4 19.01.2012 17:51:41

;-) je jasný že když vezmu traktor,vlek a tři lidi udělám za dopoledne tolik dřeva že
budu topit dlouho ale o tom to přece není...kolkou vozíme dřevo pro radost z
jízdy,hladké překonání terénu,všude se dostaneme pěkně povozíme a ještě přivezeme
nějakej ten klacík do krbu a hlavně sousedi pěkně prskají když přijedeš odpočatý
vyježděný a ještě vezeš dřevo :lol: :lol: :lol: Kolka na dřevo je drahý pomocník už když
vezmeš pořizovací cenu,servis obutí a náklady :-P 

 No nekup to :-DD
Aligator.avs 19.01.2012 18:02:01

Honza73> No jo ale vem si pak traktor a zajeď si sním na výlet :-P
Ondras83 19.01.2012 18:06:47

zas mi je naprd, kdyz to jezdi jen po zadnich...  me je velkej traktor asi tak platnej,
jako tobe raketoplan ;-) proste na to, abych si mesic vozil drevo (jeste podle pocasi) a
potom mi to stalo vedle baraku s plechovkou na kominu a dalsi zimu zase resil, proc to
nechyta, je v tom voda, shnily blatniky, spuchrely gumy...nene, to mi je nahouby ;) 
4kolu budu vyuzivat po komunikaci legalne misto tohohle: 
http://ondras83.rajce.idnes.cz/traktor/ ...s tim si zajedu primo k padlymu stromu,
projedu probirku, projedu mezi popadanejma korunama...tam se autem nebo velkym
traktorem nedostanu  jen proste nevim, po cem koukat a co nakonec koupit...preci jen
nejsem tak bohatej, abych kupoval levny veci :
HELLGEJ 19.01.2012 18:12:46

Aligator.avs> přesně tak,a nebo můžeš na výlet i s rodinou viz. slavnosti sněženek- 
:lol: :lol:
Ondras83 19.01.2012 18:16:29

prosim bez offtopicu +o( pak tady clovek neco hleda a je v tom akorat bordel...taky
duvod, proc jsem zakladal tema, protoze jinde je to 3O stran, z toho 12 k motorce,
zbytek hovadiny kolem
HELLGEJ 19.01.2012 18:26:51

Ondras83> tak jo,kup si kolku,náklady neřeš,není to tak strašné aby to člověk
neutáhl.stejně nebudeš krosit každý den a bude tě bavit vozit dřevo a tahat těžký
vozík,uvidíš.a ať koupíš kteréhokoliv japonce,tak je to dobrá volba.jinak suzuki tu má
asi nejvíce lidí a je to dobrá mašina,grizzly je to samé,jednoválec jako suzuki a je taky
výborná a stejně široká jako yamaha.jinak kawa je dvouválec,má výše těžiště a ne
vzadu jak ti říkal známy,a tím pádem sedíš trošku výš jak na koze :lol: jede dobře.já to
bral nakonec podle vzhledu,protože mě se kawa líbila nejvíce :-DD  teda ne,nejvíce se
mi líbí can-am,ale na ten jsem neměl :´-( :lol:
r.bielda 19.01.2012 18:43:42

Zdar chlape to co ti někdo říkal o tom, že je Kingquad uzký je blbost.To si spíš spletl s
Grizzlynou ta je trošku užší, ale stačí dát kola s jiným ET a máš po starosti, vím mám jí
doma.Jezdil sem na Grizzlyně 700 na Kingquadovi 700 a na Brute forte 750. Myslím
si,že na to dřevo ti postačí všechny bohatě důležité je, že mají všechny redukci a
uzávěrku. Na Polarisu sem ještě tu čest neměl. At koupíš kteroukoli z nich, chybu
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neuděláš :-DD
Jarin4X4 19.01.2012 18:50:12

r.bielda> ;-) :-DD Máš pravdu (y)
Hašan 19.01.2012 19:18:01

Honza73>Ondras83> urcite to nebude drazsi, nez v tom lese zivit velkej traktor nebo
vlastnit misto 4kolky 2 kone ;)  Tak to bych se s tebo hádal, kamarád má 25zetora a
spotřebu má určitě menší a co toho odveze se taky nedá porovnávat ;-) a ještě jeden
poznatek, z lesa ho nikdo nevihání jako nás (y)

  A já jsem zase choval koně, a ti jsou určitě levnější než kolka, navíc výkonností se
kolce vyrovná i jeden kůň.
Ondras83 19.01.2012 19:22:05

dekuju panove, to jsem potreboval vedet :)...ty naklady na 4kolku si dokazu tak nejak
predstavit, uz jsem ji mel, ale prodal, nemel jsem na to cas a vicemene, na co jsem ji
postupem casu zacal potrebovat, to nezvladala...ted tu kolku budu kupovat
samozrejme pro zabavu (protoze mi to dost chybi) a taky spis z nutnosti, jak odvozit to
drivi...takze kdyz uz pro srandu, tak at to je aspon k necemu taky dobry :)  polarisa
jsem uz vyskrtnul 800 a 850 (na tu bych ani nemel) ale co ten polaris sportsman 500?
:) koukam na youtube na videa a libi se mi, jak to je hezky mekky, jak to kopiruje
teren, musi na tom bejt bezva svezeni, ale co zase udela s mekkym odpruzenim kara
dreva?...  kawa se mi moc nelibi a i to teziste by mi asi nevyhovovalo, tak tu vyrazuju
taky, blade spis vic rve nez jede, yourneyman mi zadnej nepadnul do oka...  takze
mame v hledacku: Yamaha Grizzly (550 nebo 700), Suzuki KingQuad 700, Polaris 500,
nejakej Can-am (bombardier) ale ty jsou celkem drahy a jeste porad pokoukavam po
tom SMC Jumbo 720
Haldir 19.01.2012 19:28:20

Ondras83> Já měl na Gladovi 510 taky hodně měkký odpružení a vozík úplně v pohodě
:) :-DD
HELLGEJ 19.01.2012 19:30:54

Hašan>  A já jsem zase choval koně, a ti jsou určitě levnější než kolka, navíc
výkonností se kolce vyrovná i jeden kůň.

 jó to máš pravdu,ale když já dojedu s hory se dřevem,tak šoupnu kolku do garáže a
seru na ni.může tam stát i měsíc,dva a nemusím k ní se žrádlem a v létě sušit seno a
kydat hnůj za každého počasí,prostě koně nebrat.a já vím taky o čem mluvím,koně
choval tchán a já uderník :lol: s něma pracoval v lese,jaj to byla dřina :´-( :lol:
Jarin4X4 19.01.2012 19:37:34

Ondras83> :-) zadek u Polarise 500 je štelovatelný co se týče tvrdosti odpružení :-DD
Jarin4X4 19.01.2012 19:40:05

;-) Vozík stejně nakládáš stejnoměrně,ani na zadek a ani na čubu..Prostě musí bejt
vyvážený :-DD Já nakládám trochu víc na tažný kvůli trakci ale nepatrně :-P Jde o cvik
:lol: :lol: :-$
Ondras83 19.01.2012 19:49:34
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 http://www.motorkari...quad-4x4-315413.html  vazne to ma jen 12 kw? :-(
Jarin4X4 19.01.2012 19:51:38

Ondras83> kolik ti je let?To už tady zná snad každý kdo má kolku...Je to kvůli
homologaci...Takže KW neřeš ;-)
r.bielda 19.01.2012 19:55:53

Na bazaru na Quadmanii máš Polarise Sportsmana 500 za 129 900. A když prodáš
hadraplán ještě ti stovka zbyde :-DD
Jarin4X4 19.01.2012 19:59:53

r.bielda> Myslíš tohle? http://www.quadmania...n-500-h.o.-8947.html
r.bielda 19.01.2012 20:02:24

V Olomouci prodávají Yamahu Grizzly 550 za 169 000 kč i s dph dobrá cena, ale tebe
omezuje ten limit. Starší jí horko teško seženeš je jich málo.
Honza73 19.01.2012 20:03:46

Ondras83> přesně vím co bys chtěl, can-am za cenu ojetého glada že jo, tak takové
mám nejrači.
r.bielda 19.01.2012 20:03:58

Přesně tohle (y)
Jarin4X4 19.01.2012 20:05:43

r.bielda> Je mi divný že jí prodává tak dlouho,když jsem scháněl polárku já už jsem na
ni tenkrát narazil :-| Byla tam jen jiná cena ale je to ona.... (s)
r.bielda 19.01.2012 20:16:02

Yamahu grizzly 700 a Suzuki Kingquada 700 koupí za 140 000 kč nevím jestli není lepší
si deset fíku přidat. Já vím každý si řekne furt přihazovat lowe, ale ten rozdíl 10 000 kč
není tak velký. Kdyby se rozhodoval mezi Polarisem 500 nebo 850 tak rozdíl by byl
velký tam by mu už nic jiného nezbylo než šáhnout po 500. Já bych šel tou střední
cestou :-DD
viktor 19.01.2012 20:18:00

já bych šel do nového jumba 720 ;-)
Jarin4X4 19.01.2012 20:19:23

viktor> :-DD máš pravdu,nová kolka a v záruce (y) (y) (y)
viktor 19.01.2012 20:21:28

Jarin4X4>přesně tak a veškeré poporodní bolesti už vyřešeny :-DD
HELLGEJ 19.01.2012 20:22:33

viktor>já bych šel do nového jumba 720 ;-)

 KAWOzrádče (n) :[ :lol:
Kartkarel 19.01.2012 20:23:02

Jarin4X4> jasně, rovnou novýho Outlandera 1000 XT, když už, tak ať se práší za
kočárem ;-) :lol:
Jarin4X4 19.01.2012 20:26:32
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Kartkarel> koukej odpovědět! B-)A pořádně :-P
viktor 19.01.2012 20:26:46

HELLGEJ>nonono :lol: Ondras83 píše že kawu nechce že to je koza tak mu radím co
bych udělal já ;-) :-DD
Bahňák 19.01.2012 20:27:05

HELLGEJ>viktor>já bych šel do nového jumba 720 ;-) KAWOzrádče (n) :[ :lol:

  nebyl by první ani poslední
viktor 19.01.2012 20:28:07

Karle to už tě 1000XT omrzel že ho prodáváš?Nebo máš o sebe strach aby si se na tom
nezrakvil?
Bahňák 19.01.2012 20:28:25

Kartkarel> no a kdy mi ho už prodáš? doufám že mi ho zajíždíš opatrně a nepujčuješ
ho kde komu :lol:
viktor 19.01.2012 20:28:54

Bahňák>HELLGEJ>viktor>já bych šel do nového jumba 720 ;-) KAWOzrádče (n) :[ :lol:
 nebyl by první ani poslední

  sem kawě přísahal věrnost jako manželce :lol: :lol: :lol:
HELLGEJ 19.01.2012 20:29:01

Bahňák> počkej počkej ty bahnojede,jakože jumbo je lepší než kawička moja
maličká?? +o( :lol:
HELLGEJ 19.01.2012 20:31:47

viktor> máš štěstí,jinak bych ti ji musel odebrat a dát ji k té mé ať jí není
smutno,přesně jak to udělal Bahňák s can-amama,on ví,že čím víc kolek=tím víc holek
:lol: :lol:
viktor 19.01.2012 20:33:09

HELLGEJ> :-DD :-DD :-DD
Ondras83 19.01.2012 20:37:41

Honza73> ne, to teda nechci...jen nechci vyhodit 130 tisic za neco, co me bude kazdej
tejden stat dalsi tisicovky a nakonec zjistim, ze jsem si moh koupit uz novou...  na toho
polarise jsem koukal, ty suzuki se daj do 130 tis koupit, je jich celkem dost, na kawy
jsem teda nekoukal no a Yamahy jsou drazsi...ale mam jeden tip na Grizzly 700 r.v.
2009, najeto necely 3 tisice, zelenej, pekny gumy za 149 900,- o tom hodne uvazuju,
ale je to dalsich 20 tis navic...ty Kingquady se nabizej v cene do mojeho limitu...a taky
se mi libi ten predek :-)
HELLGEJ 19.01.2012 20:41:11

Ondras83> ikdyž už se stebou nebavím(za to,že se ti nelíbí kawasaki :lol: )Tak ti říkám
vem tu suzuki,tím nic nezkazíš,je to dobrý stroj a hlavně,má sedlo pro dva,narozdíl od
yamahy (n) :lol: a nemusíš připlácet :-DD
Jarin4X4 19.01.2012 20:44:17
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To jsem vážně zvědavej jak tohle dopadne :lol: :lol: :lol: dál to už řešit nechci,píšu si
tu sám a zakladatel vlákna ani neodpovídá na otázky (n)
Honza73 19.01.2012 20:44:57

Ondras83> tak štasťně kup ;-) a při troše štěstí to bude mít i legální TP
r.bielda 19.01.2012 20:45:06

Yamahy mají taky sedlo homologované pro dva, ale jak kdo }:(
JURA 19.01.2012 20:46:45

Ještě před koupí zi zjisti, jak je to s homologací. Budeš jezdít po dvou letech na
technickou. Teda v případě bílých čísel.
HELLGEJ 19.01.2012 20:46:49

Jarin4X4> na mě už tady taky každý sere :lol: půjdu spát ať mám svatý pokoj (s)
HELLGEJ 19.01.2012 20:49:31

r.bielda>Yamahy mají taky sedlo homologované pro dva, ale jak kdo }:(

 jo mají,ale ne pro dva lidi,ale pro dva MINIJAPONCE :lol: :lol:
Jarin4X4 19.01.2012 20:50:07

Nezapomen at to nemáš daleko do servisu ;-) ;-) ;-)
Jarin4X4 19.01.2012 20:50:49

HELLGEJ>Jarin4X4> na mě už tady taky každý sere :lol: půjdu spát ať mám svatý
pokoj (s)

Jo já taky,nikam to nevede :lol: :lol: :lol:
viktor 19.01.2012 20:52:25

Ondras83>v podstatě si si odpověděl sám kup cokoliv co se ti líbí,ale nejdřív se na
všem projeď každá ojetá kolka má něco takže si přej aby prodávající byl vůči tobě
férovej a nic ti nezatajil protože může nastat situace že tam houpneš za dalších pár
tisíc.....hodně zdaru při výběru a ještě bych preferoval žlutá čísla(jen můj názor)
Jarin4X4 19.01.2012 20:55:50

viktor> (y) jistě že i za mě žlutá SPZ,může si když nebude dřevo nastrojit na kolku
kolotoč a frčet po poutích a vydělá i nějakou tu kačku :lol: :lol: :lol:Hlavně legálně
:-DD :-P :-P
viktor 19.01.2012 20:58:50

nebo kaskadérskou show :-DD
Ondras83 19.01.2012 21:04:21

tak dobra panove, mockrat Vam vsem diky za prispevky...budu to porad sledovat a
stradat prasule, treba se nakonec zvedne financni limit, ze nebudu muset shanet to
nejlevnejsi (coz se mi uz hodnekrat vyplatilo (n) :[ ) tak uvidime :-) kawasari se na me
nezlobte :-) nemyslim to zle  tu suzuku uz jsem mohl mit 14 dni doma no, bohuzel,
neda se nic delat, shanim dal (130 tis kc, 5 tis najeto, 2007, velkej kufr + novy Kenda
kola)...bohuzel je pryc, tak shanime neco dal...  jo a ty zluty cisla: samozrejme by se
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mi to libilo vic, ale nebude to prioritou...  no a stim stastnym kupem: je to jako u aut
nebo motorek...holt bud to prolezu a budu mit stesti, nic s tim nebude a budu
spokojene jezdit - jako bracha s motorkou, koupil Yamahu, vymenil olej, prezul jsem
mu pneu a od ty doby se na to nemuselo sahnout - a nebo to prolezu a potom se budu
kopat do hlavy, co sem si to pritah domu za strep...uvidime :-)
Bahňák 19.01.2012 21:13:11

HELLGEJ> tady máte toho zběha http://www.quadmania.cz/uzivatel/?uid=70006
r.bielda 19.01.2012 21:20:33

Tak tomu opravdu říkám skok ku předu :lol:
xsob 19.01.2012 21:24:41

Bahňák> Ty voe, první člověk co přešel z japonce na čínu :lol: :-DD
HELLGEJ 19.01.2012 21:27:17

Bahňák> jó o tom vím.divil jsem se tomu a ptal jsem se ho,proč to tak je(jaksi se mi to
nezdálo,myslel jsem si,že tyto stroje třeba vyměnil pod pohrůžkou násilí,nebo fyzické
likvidace :[ :lol: )Ale říkal,že chtěl nový stroj no.ale stejně mi to vrtá v hlavě a jaksi se
mi to pořád nezdá +o( +o(
xsob 19.01.2012 21:29:26

HELLGEJ> Měl jetinu která se sypala jako uhlí do sklepa, tak chtěl novou no +o(
HELLGEJ 19.01.2012 21:31:59

xsob> :lol: :lol: tak bacha!!!!KAWA se nesype,to je špatným zacházením :lol: :lol:
xsob 19.01.2012 21:32:40

HELLGEJ> No šak sem psal že s tím před ním někdo špatně zacházel :-DD
HELLGEJ 19.01.2012 21:35:57

xsob> to je jasné´,to bylo úmyslně poškozeno nějakým antiKAWASAKIchacharem :lol:
Bahňák 19.01.2012 21:39:38

znám jednoho co mu kawa shořela kvůli elektrice +o( byla tak krásná nová a uhořela
mu prdel :lol:
Hans-quad 19.01.2012 21:40:46

xsob>Bahňák> Ty voe, první člověk co přešel z japonce na čínu :lol: :-DD

   :lol: :lol: :lol: :lol: :-DD
xsob 19.01.2012 21:44:06

HELLGEJ> znas to. Asi se moc dival na Youtube
Hans-quad 19.01.2012 21:44:13

Ondras83> co toto http://www.atv-centr...aceci-ctyrkolka.html
fiičák 19.01.2012 21:45:45

Hans-quad> hlavně si necvrnkni do kalhot :-P :-P :lol: :lol: :lol:
Hans-quad 19.01.2012 21:46:51

Fiičák> a víš že jsem čekal kdy se ozveš :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
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Ondras83 19.01.2012 22:57:58

tak zas problem...KingQuad ma problem s prihlasenim...neprojde STK, stejnej problem
maj ale i Grizzly a dal nevim...takze nakonec snad bude ta zluta spztka jedna z
nejdulezitejsich veci...boze, vsude to jde, jen tady v CR jsou furt nejaky vyfikundace :[
:[
Kartkarel 19.01.2012 23:05:51

Ondras83> prosímtě uklidni se, běž se vyspat, a minimálně dva dny na to
nemysli...začínáš blbnout z přemíry informací ;-) Suzuki ani Yamahy nejsou takto
přihlášeny, ale většinou jde o přestavby.... ;-) Tě asi moc klucí tady lámají na nějakou
čínskou pomstu, tak ti to chtějí zošklivit, ale nic není tak horký jak vypadá a žádný
china quad nikdy ještě nevydržel to, co Japonský a zámořský stroje! ;-) :-DD
Venca113 20.01.2012 06:00:59

Kartkarel> Karle tak to pěkně kecáš. Můj čínaquad v milovicích dojel úplně v pohodě
ale pár žlutejch nerozbitnejch strojů stálo po půlce závodu kolem trati. :lol: Že by to
kluky už nebavilo a jen tak by přijely na kukačku? :lol: :lol: :-$
Nechuťák 20.01.2012 08:39:49

Kartkarel>ČtyřkolkySS> přijeď, mám nový řemen, natočíme to :lol: Ale i tak ti žádný
jiný pětikilo takhle nezatopilo, teda až na Kankera, ten by ti rovnou ulít ;-) No a za ten
rok a půl sem se s ní snad už seznámil neee??? Převodovka i motor jsou původní a
diferáky taky, takže jedině spotřebák. No a Hynku, na kterém že to předváděcím stroji
byl už vyměněný motor??? Nevíš o tom něco...napovím - je z Taiwanu ;-) ;-) ;-)

 Zase si moc nefandi... :-P Kámoš si koupil outíka a asi po 3 měsících a najetých
myslim 1200km mu měnili přidřenej motor ;-) A čekal na to skoro dva měsíce. Nevim
teda kam to dával do servisu, ale tam mu řekli, že není zdaleka první (n) Ale vše
samozřejmě na záruku... Každý stroj se pokazí ;-) Rozdíl je v tom, že na ty naše
"čínský mrdky" je skoro všechno skladem v ČR :-P :-D  Co se týče mě, tak mě se
vždycky líbil CAN-AM... Je to parádní svezení... Ale čekat třeba měsíc na vstřik nebo
dávat 13 tis. za sedačku mě odrazuje.
Skili 20.01.2012 08:53:32

Jumbo720>píše že nechce čínu přitom vydechnutý EMU je čína jak blázen, a o TGB
nemluvě, u novýho Jumba 720 rozhodně není s ničím problém, nějaká elektroinstalace
o tom nikdo z nás neví, olej z rozvodovky je jendoduchá záležitost na konec hadičky
dát harmoniku a je klid, plasty supoe nikde nepraskaj, krásně se ohnou, i stupačky
jsou super pevný několikrát dostala ránu od velkého kamene nebo o pařez, o strom se
ohnula a zase se vrátila do původního stavu, je to hodně poctivá kolka oproti dřívějším
čínským kolkám, pro upřesnění je to Taivanec ;-)

 Ty osle TGB neni Čína }:( !!!A kvalitou je úplně někde jinde než to tvoje Jumbo }:(
Tak nepiš píčoviny!!!
Lupíno 20.01.2012 09:06:38

Skili> a co je teda TGB?
Skili 20.01.2012 09:11:19
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Ondras83: Kup si nový TGB je to zlatá střední třída :-DD Hlavně tu neposlouchej
tragéda když píše že TGB je Čína a za nic nestojí a keci jako že Jumbo je nesmrtelný
(u) To muže napsat jen OSLOTRAGÉD }:(
Skili 20.01.2012 09:13:52

Lupíno>Skili> a co je teda TGB?

TAIWANEC :-P
Lupíno 20.01.2012 09:17:56

Skili> tak čti :lol: :lol: :lol:  http://cs.wikipedia....Dnsk%C3%A1_republika 
http://en.wikipedia.org/wiki/Taiwan
Lupíno 20.01.2012 09:18:43

Skili> Republic of China (Taiwan)
Skili 20.01.2012 09:29:57

Lupíno>Skili> Republic of China (Taiwan)

chlapče Taiwan má Japoncké návyky a ne Čínské :-) proto jsou tam kde jsou :-P
Lupíno 20.01.2012 09:44:48

Skili> já se neptám na návyky, otázka byla co je TGB. Tvá odpověď byla taiwanec. Já
se nestydím že mám stoj z číny ;-)   Taiwan, celým jménem Čínská republika -
Republic of China - Chung-hua Min-kuo - je ostrovem jihovýchodní Asie, leží na
obratníku raka.  rozloha: 36 000 km2  obyvatelstvo: 22 mil. ob  Jazyk: Mandarinská
čínština, Taiwanština, Hakka  Hlavní město: Taipei
Skili 20.01.2012 09:49:00

Lupíno> tak mi teda vysvětli proč se fšude rozděluje ATV na Čínské a Taiwanské asi na
tom něco bude ne B-)
Milda72 20.01.2012 09:51:03

Taiwan má Japoncké návyky a ne Čínské :-) proto jsou tam kde jsou :-P[/quote]  No
vidíš a já mám Emu700 najeto 6000km a žádná závada na elektrice,žádná závada
diferáku nebo rozvodovky,pouze mněním spotřební věci. Vlastně volnoběžku v motoru
mám nefunkční což ale trápí více značek 4kolek. Jinak vše OK. (a hlavně mi teď
netvrďte že jsem koupil zrovna dobrý kus :lol: :lol: :lol: ) protože 90% závad na 4kolce
napříč značkami zaviní převážně mezikus mezi řidítky a sedačkou.
Skili 20.01.2012 09:54:04

Milda72> koupil si dobrý kus :lol: :lol:
Nechuťák 20.01.2012 09:57:28

Skili>Ondras83: Kup si nový TGB je to zlatá střední třída :-DD Hlavně tu neposlouchej
tragéda když píše že TGB je Čína a za nic nestojí a keci jako že Jumbo je nesmrtelný
(u) To muže napsat jen OSLOTRAGÉD }:(

 Nechápu co se tady čílíš... Nevšiml jsem si že by tady Pavel (Jumbo 720) napsal že
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TGB stojí za hovno... Akorát napsal, že je to taky Čína. A jestli sis nevšiml, tak o pár
příspěvků dál napsal, že nerozlišuje Čína x Taiwan... Pro něj je to prostě všechno Čína
a nestydí se za to... B-) A já taky ne... :-D
Skili 20.01.2012 10:00:51

Hele nejde o to jestli máš ono nebo támhle to.Každej má co má :-| Ale nehodlám tu
číst že TGB je vražda a Jumbo je nesmrtelný }:(
PK-WELD 20.01.2012 10:03:11

Skili>Jumbo720>píše že nechce čínu přitom vydechnutý EMU je čína jak blázen, a o
TGB nemluvě, u novýho Jumba 720 rozhodně není s ničím problém, nějaká
elektroinstalace o tom nikdo z nás neví, olej z rozvodovky je jendoduchá záležitost na
konec hadičky dát harmoniku a je klid, plasty supoe nikde nepraskaj, krásně se ohnou,
i stupačky jsou super pevný několikrát dostala ránu od velkého kamene nebo o pařez,
o strom se ohnula a zase se vrátila do původního stavu, je to hodně poctivá kolka
oproti dřívějším čínským kolkám, pro upřesnění je to Taivanec ;-) Ty osle TGB neni
Čína }:( !!!A kvalitou je úplně někde jinde než to tvoje Jumbo }:( Tak nepiš píčoviny!!!

nebuď drzej nebo by se ti mohlo něco porouchat nejen na stroji
renda1977 20.01.2012 10:03:53

TGB je vražda :-$ :-$ :-$ :lol: :lol: :lol: :lol: :-D :-D :-D :-DD
PK-WELD 20.01.2012 10:06:52

Nechuťák>Skili>Ondras83: Kup si nový TGB je to zlatá střední třída :-DD Hlavně tu
neposlouchej tragéda když píše že TGB je Čína a za nic nestojí a keci jako že Jumbo je
nesmrtelný (u) To muže napsat jen OSLOTRAGÉD }:( Nechápu co se tady čílíš...
Nevšiml jsem si že by tady Pavel (Jumbo 720) napsal že TGB stojí za hovno... Akorát
napsal, že je to taky Čína. A jestli sis nevšiml, tak o pár příspěvků dál napsal, že
nerozlišuje Čína x Taiwan... Pro něj je to prostě všechno Čína a nestydí se za to... B-) A
já taky ne... :-D

tak tak, někteří jedinci neuměj číst (y)
Tomas-JM 20.01.2012 10:07:26

Skili> Byls nekdy v Cine nebo na Taiwanu?  Ja to kazdymu furt doporucuju, zajedte do
Taipeie a treba do Sanghaie, sice to neni plazova dovolena, ale je to vazne zajimavy.
Zmenite hodne nazoru.
Nechuťák 20.01.2012 10:08:28

Skili> Ale on to nenapsal!!!!!!!! A i kdyby, tak nechápu ty osobní urážky... +o(
Skili 20.01.2012 10:29:22

Nechuťák> Přímo to nenapsal ale vypích Jumbo tak že to s toho vyplívá!!!Už se
chápem?!
Skili 20.01.2012 10:31:11

Skili>Lupíno> tak mi teda vysvětli proč se fšude rozděluje ATV na Čínské a Taiwanské
asi na tom něco bude ne B-)
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Lupíno 20.01.2012 10:35:58

Skili> jednoduchá odpověď, líp se to prodává :lol:
Skili 20.01.2012 10:48:48

Já mám Taiwance :-DD ,žadná Čína u mě nepřichází v úvahu B-)
Nechuťák 20.01.2012 10:59:15

Skili>Já mám Taiwance :-DD ,žadná Čína u mě nepřichází v úvahu B-)

 Počkej až přijdou ti praví... Ty ti vysvětlí, že jsme všechno jedna pakáž... :-P :-D
JURA 20.01.2012 11:02:23

Nechuťák> Je to tak, a nesmí se vám na to šahat. Když tak manželka nebo přítelkyně.
;-)
Hans-quad 20.01.2012 11:06:03

JURA>Nechuťák> Je to tak, a nesmí se vám na to šahat. Když tak manželka nebo
přítelkyně. ;-)

   :-$ :-$ abych se ti na tu tvou ŤUĎUKI nepodíval :-$ :lol: :lol: :lol:
Nechuťák 20.01.2012 11:08:20

JURA>Nechuťák> Je to tak, a nesmí se vám na to šahat. Když tak manželka nebo
přítelkyně. ;-)

 Omyl... Já na to šahám manželce... :lol: :lol:
Hans-quad 20.01.2012 11:09:59

Nechuťák>JURA>Nechuťák> Je to tak, a nesmí se vám na to šahat. Když tak manželka
nebo přítelkyně. ;-) Omyl... Já na to šahám manželce... :lol: :lol:

  a faaakt náměstek nekecá :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :-DD
JURA 20.01.2012 11:13:34

Tak dobře já jsem ještě mladej kluk a nechám se poučit. :-)
JURA 20.01.2012 11:20:26

:-$ :-$ abych se ti na tu tvou ŤUĎUKI nepodíval :-$ :lol: :lol: :lol:[/quote] Podívat,
když tak jen z dálky a nešahat. Víš jak vždycky ta tvoje Rapťunda vypadá po výkonu.
Hansi, to je na tebe.
Skili 20.01.2012 11:44:33

Tak Čínská výroba ATV je EMU,JOURNEYMAN,GLADIATOR,JINLING,LINHAI,HISUN atd.
Taiwanská výroba ATV je jak jinak neš TGB,KYMCO,DINLI,JUMBO,ACCESS,CECTEK
Jediný ATV který se může rovnat Taiwanské kvalitě z Čínské výroby je GLADIATOR a to
je ten rozdíl mezi Taiwanem a Čínou fešáci B-) to je můj názor který nikdo nezvrátí ;-)
martinur 20.01.2012 11:52:00
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Skili> Až na to že Journeyman je česká firma a Gladiator je CF Moto ...
Skili 20.01.2012 12:03:33

martinur> Až na to že to jsou zástupci.Jinak výroba Čína B-)
PK-WELD 20.01.2012 12:15:15

Skili>martinur> Až na to že to jsou zástupci.Jinak výroba Čína B-)

ty jseš asi hodně chytrej kluk vid :lol:
renda1977 20.01.2012 12:16:59

Jumbo720> Třeba je študovanej :-D
PK-WELD 20.01.2012 12:20:01

renda1977>Jumbo720> Třeba je študovanej :-D

raději ho necháme, on má přeci TGB :lol:
Nechuťák 20.01.2012 12:22:32

Skili>martinur> Až na to že to jsou zástupci.Jinak výroba Čína B-)

 Pokud se nepletu, tak JOURNEYMAN zastupuje i DINLI a JUMBO... Ne? Tedy SMC...
Když už chceme být přesní ;-)
renda1977 20.01.2012 12:23:10

Nechuťák> (y) a Linhai
Lupíno 20.01.2012 12:25:15

nedávno jsem slyšel. že kdo si koupí CA, tak automaticky přijde o půlku mozku. A když
si koupí i hadry tak je i druhá půlka pryč. No a že je Target podobnej CA, tak to asi
bude něco podobnýho, ale v menších procentech :lol: ;-)
renda1977 20.01.2012 12:29:40

Lupíno> No tak Lupíno Karel bude :´-( :´-( :´-( :´-( :´-( :´-( :´-( :´-( :lol: :lol:
Nechuťák 20.01.2012 12:30:51

Lupíno>nedávno jsem slyšel. že kdo si koupí CA, tak automaticky přijde o půlku
mozku. A když si koupí i hadry tak je i druhá půlka pryč. No a že je Target podobnej
CA, tak to asi bude něco podobnýho, ale v menších procentech :lol: ;-)

 ...i ty Brute?
r.bielda 20.01.2012 12:32:58

 http://motocykle.baz...fi-Eps-Spz-a-tpz.php Co vy na to já myslím, že dobrý nééé
:-DD
r.bielda 20.01.2012 12:35:48

A ještě ti 3 fíky zbydou ;-)
Hans-quad 20.01.2012 12:38:57
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fiičák>Hans-quad> hlavně si necvrnkni do kalhot :-P :-P :lol: :lol: :lol:

  jej jestli jsi si ty necvrnknul když si šlapal na tom kole :lol: :lol: :lol:   

Skili 20.01.2012 12:54:48

Jumbo720>renda1977>Jumbo720> Třeba je študovanej :-Draději ho necháme, on má
přeci TGB :lol:

a ty nesmrtelný Jumbo :lol: :lol: :-P
fiičák 20.01.2012 14:49:04

chlapy, moc se omlouvám za skiliho :-P , on není špatnej kluk, ale občas si vezme
nějakej ten prášek na víc a pak vyvádí :lol: :lol: :lol:  slibuju že ho zaženu zpátky do
klubovny kam patří :-DD :-DD :-DD :-DD :lol: :lol: :lol:
fiičák 20.01.2012 14:50:11

[quote]Hans-quad>fiičák>Hans-quad> hlavně si necvrnkni do kalhot :-P :-P :lol: :lol:
:lol:  jej jestli jsi si ty necvrnknul když si šlapal na tom kole :lol: :lol: :lol:   

[/quote  tvé forky jsou většinou nic moc, ale tenhle se ti povedl :[ :-DD :[ :-DD
Ondras83 22.01.2012 19:40:05

tak nejspis jsem se rozhodl pro Jumbo720 4x4
xsob 23.01.2012 17:35:04

Ondras83> A už ses na něčem svezl? Tet o víkendu sem pojezdil Blada EFI Long. Těch
30Kw bych chtěl vidět a po pár metrech sem celkem rád že sem tuto kategorii
vynechal, výbava v ceně není vše ;-) .   Čili rada nad zlato zní, běž se svézt a pak se
rozhodni ;-)
PK-WELD 23.01.2012 17:51:33

Ondras83>tak nejspis jsem se rozhodl pro Jumbo720 4x4

škoda že nemáš kačky v ruce, mohl by sis ho odvézt ;-)
xsob 23.01.2012 17:54:43

Jumbo720> Nenuť :lol:
martinur 23.01.2012 18:00:04

xsob> On ten motor u Blade může mít kolem 30 kW, ale tahá šílenou hmotnost kolem
400 kg. Údaj hmotnosti na webu dovozce rozhodně neplatí pro modely co nabízejí s
výbavou. Těch 364 kg je bez výbavy. Přední a zadní nosič, naviják, přední rám a 400
kg je tu. Lepší parametr pro srovnání je "měrný výkon". V tomto případě k hmotnosti
stroje. Pak se dá uvést měrný výkon v kW/kg. Blade má měrný výkon asi (při okamžité
hmotnosti 390 kg) 0,077 kW/kg. Jumbo R5 (při okamžité hmotnosti 278 kg a
homologovaném výkonu 15 kW) 0,054 kW/kg. Jumbo 720 (348 kg, 38 kW) 0,109
kW/kg.  16 procent výkonu ve prospěch Jumba 720. Což bych čekal, protože je velký
rozdíl v objemu motoru.
xsob 23.01.2012 18:24:39
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martinur> Nesrovnávl jsem to se 720. Prostě si myslím že je to zbytečně pomalu
převodovaný. Motor až moc točí a převoduje neůměrně tomu. Těší válečky by tomu
hodně prospěli.  Jinak kdybych to měl porovnat s 720 tak by to bylo tak 50% ve
prospěch J....
martinur 23.01.2012 18:38:25

xsob> Možná to mají tak zpřevodované schválně, aby na převody nešel plný výkon
motoru :lol: .
Kartkarel 23.01.2012 19:00:14

Ahoj klucí, jdu náhodou kolem a taková diskuze, nepotřebujete třeba poradit nebo něco
vysvětlit ;-) ;-) ;-)
martinur 23.01.2012 19:02:31

Kartkarel> Kájo, spočítej pro mne, prosím, měrný výkon CA 400 a 500.
renda1977 23.01.2012 19:04:12

Chodí Karel okolo, nekoukej se na něho, koho Karel bouchne :-DD :lol: :lol: :lol: :lol:
:lol: :lol:
Kartkarel 23.01.2012 19:17:09

Martine, už to počítám, ale nic to nevypoví, protože CA 400 v XT má 25 Kw, váží 319
Kg asi suchá váha... ale i tak má 0,0784 Kw na 1 Kg. Ovšem jak sám Pegas mohl
vyzkoušet, jede proti 550 TGB o hodně lépe. Myslím, že podstata bude ještě v krouťáku
a pružnosti motoru.... B-) No a to ty žlutý XT 400 Max co se vozil Pegas zrovna moc
nejely, byly ještě takový nerozjetý. To sem tam měl dlouhýho Outíka 400 a ten jel proti
tomu jako kráva.... ;-)
xsob 23.01.2012 19:18:06

Kartkarel> Nazdár, běž třeba radit Zmrzlím Kočkám, v sobotu ti tak šlo :lol: :-DD
martinur 23.01.2012 19:24:59

Kartkarel> Dík :-). On ten měrný výkon se dá počítat i jinak. Aspoň něco málo to
napoví. Hodnoty hmotnosti a výkonu uváděné dovozci nemusí být pravdivé.
Kartkarel 23.01.2012 19:28:48

No pokračuji krátký Outlander 400 - obyčejný, váha 286 Kg, výkon 25 Kw, tj. 0,0874
Kg na 1Kw. Ale asi to bude taky suchá hmotnost.  Hynku, nech kočky žít :lol: :lol: :lol:
tomu Thundercatu by si stačil i ty s Jumbem, to vůbec nejede ;-)
PK-WELD 23.01.2012 19:30:57

xsob>Jumbo720> Nenuť :lol:

nenutím, on to moc dobře ví, ale nejsou mno
xsob 23.01.2012 19:33:43

Kartkarel> Měls tam být v nědělu ráno :lol: Večer se kvůli tomu ožral na sračku, spal v
netradiční poloze a ráno po komatu kolce nadal, že prej - Ty pudeš! :lol:
Kartkarel 23.01.2012 19:34:16

Takže moje babička Outlander 500XT váží dle štítku 335, výkon 30 Kw, tj. 0,0896 Kg
na 1 Kw - to by znamenalo, že krátký čtyřkilo tomu v pohodě stačí, ale dynamika
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dvouválce 500 ccm je někde úplně jinde a jede to daleko lépe B-)
martinur 23.01.2012 19:34:53

Kartkarel> (y)
xsob 23.01.2012 19:38:13

martinur> Tet sem se díval do techničáku a je tam 336 Kg. Ale těch 12 kylo semnebo
tam, tet aktuálně mám tak 450, bo sem si dovezl půl Pánova :lol:
xsob 23.01.2012 19:39:21

Kartkarel>Takže moje babička Outlander 500XT váží dle štítku 335, výkon 30 Kw, tj.
0,0896 Kg na 1 Kw - to by znamenalo, že krátký čtyřkilo tomu v pohodě stačí, ale
dynamika dvouválce 500 ccm je někde úplně jinde a jede to daleko lépe B-)

  Máš recht, jede skoro jako těch mích 0,109 kW/kg. ;-) :lol:
Kartkarel 23.01.2012 19:41:15

xsob> Je teda fakt, že jsem zažil hodně reakcí po svezení na CA, ale tohle bylo, jak
kdyby mu někdo rozdupal bábovičky ;-)   Jinak zde Pegas s jitrnicí na CA 800 zrovna
dovezeném a ještě od hnoje ;-)  

Kartkarel 23.01.2012 19:49:40

Mno Hynku, takže můj Outlander 650, vezmeme 325 Kg, výkon 42 Kw, výsledek je
0,129 pojede skoro stejně jak tvé Jumbo??? ;-) ;-)
xsob 23.01.2012 19:51:25

Kartkarel> Papírově jo, ale účinnost dvouválce je lepší, tudíž má mírně navrch :lol:
:-DD
Kartkarel 23.01.2012 19:56:04

xsob> Hynku "mírně" ??? Nechceš jít přece do pekla!!! ;-)   mě tak napadlo, že zrovna
tebe nemám nafoceného ve své databázi s jitrnicí po svezení na CA!!! Nechceš se
zastavit??? :lol:
PK-WELD 23.01.2012 20:11:25

Kartkarel>xsob> Je teda fakt, že jsem zažil hodně reakcí po svezení na CA, ale tohle
bylo, jak kdyby mu někdo rozdupal bábovičky ;-)   Jinak zde Pegas s jitrnicí na CA 800
zrovna dovezeném a ještě od hnoje ;-)  

pak v inzerátu je na prodej leštěnka jak ze salonu :lol:
Kartkarel 23.01.2012 20:27:44

Jumbo720> no tak pořád jsou úchylové, co si raději koupí mašinu od hnoje, jak
dýchavičnou čínu byť novou. On ten hnůj opláchneš wapem ale koně do svýho zázraku
nenaženeš ani deseti wapkama :lol: :lol:
PK-WELD 23.01.2012 20:30:56

Kartkarel>Jumbo720> no tak pořád jsou úchylové, co si raději koupí mašinu od hnoje,
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jak dýchavičnou čínu byť novou. On ten hnůj opláchneš wapem ale koně do svýho
zázraku nenaženeš ani deseti wapkama :lol: :lol:

zahnojenej zázrak bych zrovna moc nechtěl :-D
Kartkarel 23.01.2012 20:43:20

Jumbo720> Já jsem skromný člověk, tohle bylo taky od hnoje, pak s tím Radek vyhrál
mistra ČR v přeboru do 750 ccm a teď s tím machruju po lese...  

PK-WELD 23.01.2012 20:44:07

Kartkarel>Jumbo720> Já jsem skromný člověk, tohle bylo taky od hnoje, pak s tím
Radek vyhrál mistra ČR v přeboru do 750 ccm a teď s tím machruju po lese...  

áááá pán je masér ;-)
Kartkarel 23.01.2012 20:46:32

Jumbo720> počkej napíšu ti to znovu a pomalu - m i s t r Č R, masér zní podobně, ale
znamená něco jiného :lol: :lol: :lol:
Ondras83 24.01.2012 21:37:19

tak...dneska jsme se byli podivat na KQ...chytla hned, 8760km najeto, neposkrabana,
nepobouchana, padla mi do oka, kola OK, motor sel dobre, byli dost velky vule v rizeni
a ulozeni ramen, takze jsem hned hledal cislo na soustruznika, ale potom jsem zjistil,
ze nema zapsano tazny v papirech, tak jsem volal znamejm, do suzuki, nakonec i na DI
a musel bych volat do nemecka (kolka byla z dojclandu), jestli by to slo atd, takze
vlastne realne ne (nesprechtim)... projel jsem se, sla hezky, plynule, zatah paradni
(malickato slabsi, nez grizzly), majitel to udajne netopil, v 6 tis novej remen, kazdy dva
roky novy gufera na zadnich nabojich...  cestou domu jsme se stavili v Hradci mrknout
na Gladiatory a Jumbo...Jumbo se mi celkem libi, ale je drahy, bohuzel majitel nabidl
tatovi svyho Glada X5 (najeto 5 tis, naprosto bez vuli) za 95 s kufrem Shad,
navijakem, zavesem v TP a pred prodeji udela garancku...bohuzel, prodejce je ve
meste, tak jsem se na tom neprojel...  ten Gladiator mi vubec nepadnul do oka, sedel
jsem na tom, houpal s tim, naprava bez vuli, ale nejel jsem na tom...bohuzel, tata se
do nej snad zabouch nebo co a Suzuku vyradil ze hry...skoda no, jsem z toho nejakej
preslej, kdyby ta suza mela zapsanej zaves v TP, tak bych se za ni hadal, ale takhle to
nema asi cenu...na jednu stranu je ten Glad levnej, technicky zda se v cajku, je na
nem ten kufr a navijak, ale proste z ty Suzy jsem byl hodne nadsenej (dokud jsem
nezjistil, ze zaves je pase) ale z toho Glada jsem na rozpacich...ja proste nevim :   na
tom Jumbu jsem sedel, vypada to hezky, je to takovy mohutny, za riditkama jeste
vetsi, nez se zda, ale 170 nemam.  Na ty Suze proste bylo videt, ze je to masina, ten
glad se bojim, ze bude to sami, co jsme meli...uz jenom ty trubicky na prednich
ramenou :o ...vsechny cepy oproti ty Suzuce byli polovicni velikosti, ale zase to bylo
kupodivu bez vuli...jo a je otevrenej na 28kw a jeste ROK V ZARUCE  Mam toho
Gladiatora X5 tatovi vymlouvat, nebo to mam risknout a za par let si koupit Suzu
vlastni? (jeste studuju)
martinur 24.01.2012 21:56:14

Ondras83> No vidíš (y) . Ještě pár výjezdů a máš s čím porovnávat. Osobně bych si
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zajel na sraz, tak ti totiž prodávající nebude mazat med kolem huby.
Michall 24.01.2012 21:56:18

Ondras83> V profilu mám napsaný co a proč jsem vybral.Je to už dva roky a přesně
tak jak jsem to viděl se vyplnilo ;-)
martinur 24.01.2012 21:58:18

Michall> Nemáš tam uvedeno kolik jsi najezdil.
hesin1 24.01.2012 22:18:46

martinur> No jen s náma Michall najel pěknejch pár mth,jezdíme hlavně trial mimo
cesty,takže km bude odhadem tak 3-4 tis.Teď je nám ale nevěrnej a lítá si na pásech
+o( +o( +o(  viz.klubovna českotřebovsko a okolí :lol: :lol: :lol:
Michall 24.01.2012 22:23:35

martinur> 6500km 350MTH
Ondras83 24.01.2012 22:24:38

sraz nesraz, kdo ma grizzly, radi grizzly, kdo ma CA, radi CA, kdo ma KQ, rika jedine
KQ, kdo ma JM nebo SMC nadava, proc si nekoupit taiwan a kazdej kouka jen po
Japoncich...rozhodnout se stejne musi clovek sam...no a ja ted nevim...  to je asi tak,
kdyz vezmete Yetiho nebo treba Tiguana a vedle nej postavite Dustera...na tom
dusteru je videt, ze je to sice 4x4 v nafte vysoko nad zemi, tuny chromu na masce, ale
ze je to proste levna kase a urcite neni kvalitou na SkodaWagenu...tak bych to videl
jako KQ a Gladiator no... :-( proste at mi nikdo nerika, ze tech 100 tis v porizovaci
cene neni nekde videt...
hesin1 24.01.2012 22:29:45

Michall> jezdíš nějak rychle-ne : : :
1Pegas 25.01.2012 06:38:55

 Potvrzuju Karlovy slova. Ta ojetý zahnojený osmikilo od CanAmu jede proti mímu TGB
jako kráva :-DD
Kartkarel 25.01.2012 09:26:02

1Pegas> vživotě bych tě nenutil srovnávat 8kilo s TGB, nemůžeš porovnávat MIGa s
Cesnou :lol:  Raději napiš dojem se srovnatelné kategorie - TGB versus Outlander
MAX400 ;-)
DaWee 25.01.2012 10:18:23

1Pegas-to se muzes svest na me a pak rovnat (y) ;-) :-P
Kartkarel 25.01.2012 10:19:31

DaWee> ale neboj, Petr na tom už jezdil a zná to ;-)
DaWee 25.01.2012 10:27:47

Nebooj ja vim vypravěl (y) :-DD
1Pegas 25.01.2012 10:39:25

Kartkarel>1Pegas> Raději napiš dojem se srovnatelné kategorie - TGB versus
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Outlander MAX400 ;-)

 Podvozkově je to lepší a motor se stříkačkou je živější, zřejmě proto, že je TGBéčko o
metrák těžší ;-) ). Zase abych jenom nechválil, tak mi AC připadlo docela malý proti
TGB.
Kartkarel 25.01.2012 10:42:39

1Pegas> Petře, dyť jsi jel na dlouhým Maxovi!!! Tobě připadá tahle mašina malá??? :-$
:-$
DaWee 25.01.2012 10:53:02

B-)
xsob 25.01.2012 11:22:42

Kartkarel>1Pegas> Petře, dyť jsi jel na dlouhým Maxovi!!! Tobě připadá tahle mašina
malá??? :-$ :-$

  nahodou du kolem. Karle nevim jak to rict, ale me taky :lol:
Kartkarel 25.01.2012 11:28:08

xsob> jen jestli to není kluci z důvodu nějakého komplexu B-) B-) B-)
scarymovie 25.01.2012 12:05:37

jo, mají pravdu, šecky ty mexický jebky jsou malý, až teda na toho litra, na tom jsem
se cejtil jako na té své koze s vypolstrovaným sedlem :lol:
1Pegas 25.01.2012 13:45:03

Kartkarel>1Pegas> Petře, dyť jsi jel na dlouhým Maxovi!!! Tobě připadá tahle mašina
malá??? :-$ :-$

 Nejde o délku, ale prostě mi pocitově přišly malý. Když jsme byli na geostředu a vedle
sebe tam stál Target a Renegejt, tak jsem byl dost překvapenej, že jsou skoro stejně
velký, prostě bych očekával, že AC bude mnohem mohutnější, či jak se vymáčknout. 

 http://www.quadmania...=14&pgr=2#goto389947
1Pegas 25.01.2012 13:47:41

Spíš to ale asi bude tím, že TGBéčko je vyšší a tak vypadá mnohem větší než je.
Kartkarel 25.01.2012 14:03:09

1Pegas> No musí ti stačit, že CA má mnohem mohutnější výkon a mnohem kvalitnější
podvozek, ale lidi co na tom jedou sou úplně stejní a někdy i kokoti :lol: ;-) :-DD
1Pegas 25.01.2012 14:11:41

Som neni kokot. Za prvé nevím co to je a za druhé mě to uráží :lol: 
Ondras83 25.01.2012 17:19:20

no tak dneska jsem prijel domu a na stole v dilne lezela objednavka na Gladiatora X5
:o tak uvidime no. tata se na tom dneska prej vozil a dobry, tak jsem na to teda
zvedavej, moc tomu neverim, ale nechci predem pomlouvat, treba me to prekvapi. ;-)
Gargamel 25.01.2012 17:41:01
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Ondras83> blahopřeji :lol: :lol: po dlouhém přemejšlení zpět do minulosti a to jen kvuli
tažnému :lol: :lol: :lol:
1Pegas 25.01.2012 17:46:55

K čemu tady ta šaškárna o jedenácti stránkách? :o
viktor 25.01.2012 18:21:05

hmm rady nad zlato :o
česil 25.01.2012 18:47:50

Snad bude spokojený, ale doporučoval bych už nezkoušet nic jiného.Pak nastává
permanentní nasranost....a proč si kazit den :-)  Časem pochopí, že ti co mu radili, tak
to mysleli dobře a jak to bývá často zvykem - měli i pravdu. (y)
xsob 25.01.2012 19:01:44

česil> No jestli měl ve výběru i Balda, tak nic horšího nekoupí. Sedmistovka s toho ale
nikdy nebude (s)
banndit 25.01.2012 19:03:10

řádí tady moribundus... :lol: :lol:  Nebo čínskej sindrom jak někteří rádi říkají.. :lol:
:lol:
martinur 25.01.2012 19:09:34

banndit>řádí tady moribundus... :lol: :lol:  Nebo čínskej sindrom jak někteří rádi
říkají.. :lol: :lol:

 Strávíš skutečnost, že ne každý člověk má stejnou mentalitu jako ty a vybral si něco
jiného než ty?
banndit 25.01.2012 19:27:42

martinur> ne.. :-D
Ondras83 25.01.2012 19:35:00

ja osobne bych patral po dalsim Japonci, ale jsou to tatovi penize, tatovo rozhodnuti,
takze me to zas az tolik netizi...nejak moc nadsenej z toho nejsem, z ty Suzy jsem byl
prekvapenej a tesil jsem se, ze bude doma, ale jak rikam, uz to tak je a ja to
nerozhodl...treba to zas tak spatny nakonec nebude :-|   no a bohuzel hlavni roli hraly
prasule, tak asi i proto se tata nechal zmatorit ke Gladovi, byl o 40 tis levnejsi
Grom 25.01.2012 19:52:21

Divím se, že tak málo lidí kupuje Kymco. Má diferáky od Artic cat (nepraskají jako ty
TGB) a výkonově to bude jako TGB. Sice nemá Kymco v ceně naviják, ale ten lze
koupit za usetřený peníze na garančkách, dělají se myslím po 2500Km. Já až budu
kupovat jinou kolku tak se budu rozhodovat mezi Kymco - cena, Artic cat - v ceně vše
a Suzuki - kcelkově nedražší a největší kvalita a výkon (vadí mi ta borile opičárna a v
základu pneu o ničom.
banndit 25.01.2012 19:57:36

Grom> Až budeš vybírat kolku tak si vzpomeň kdo a čím tě tahal .. :lol: :lol:
PK-WELD 25.01.2012 20:03:00

není nad to když se děti snaží něco vybrat rodičům :lol: :lol:
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1Pegas 25.01.2012 20:07:37

Grom>Divím se, že tak málo lidí kupuje Kymco. Má diferáky od Artic cat  Co to je za
nesmysl? Kymco vyrábí některé typy pro AC a jediný co je jiného jsou polepy a na
litých dílech je místo Kymco nápis Arctic Cat, ale že by do fabriky Kymca dováželi
diferáky z AC je stejná kravina jako že cikáni přestanou pobírat sociální dávky.
Ondras83 25.01.2012 20:08:32

no...on totiz kdyz vidi tata pocitac, tak se oba vypinaji :-D
martinur 25.01.2012 20:08:38

1Pegas> Přesně tak, Grom popíjí asi něco dobrého :-).
Grom 25.01.2012 20:23:27

Jsem se dneska snažil s mojím 1 letým synem na klíně pročítat diskuzi o Kymcu.
Předtím jsem to samé dělal u Artic Catu. Kočky trpí dětským nemocemi.Táta má
Cruisera měl to v servisu několikrat, prasklá příruba na válci, něco s elektronikou, čekal
na opravu přes měsíc. Pak jsem se dočetl o parkovací brzdě. O Kymcu jsem nic
hrozného nenašel. U TGB hodně lidem dělaly problém diferáky...
Kartkarel 25.01.2012 22:13:58

Grom> zkus se místo čtení raději na něčem svézt.....sakra lidi neblbněte, když si se
ženil, tak to sis taky přečetl u manželky životopis a hodnocení od zaměstnavatele???
Taková věc se musí pořádně vyzkoušet, než do toho skočíš po hlavě!!! :lol: :lol: :lol:
:lol:
Hans-quad 25.01.2012 22:47:18

Kartkarel>Grom> .....sakra lidi neblbněte, když si se ženil, tak to sis taky přečetl u
manželky životopis a hodnocení od zaměstnavatele??? Taková věc se musí pořádně
vyzkoušet, než do toho skočíš po hlavě!!! :lol: :lol: :lol: :lol:

   :lol: :lol: :lol: :-DD
scarymovie 26.01.2012 09:37:19

Kartkarel>Grom> zkus se místo čtení raději na něčem svézt.....sakra lidi neblbněte,
když si se ženil, tak to sis taky přečetl u manželky životopis a hodnocení od
zaměstnavatele??? Taková věc se musí pořádně vyzkoušet, než do toho skočíš po
hlavě!!! :lol: :lol: :lol: :lol:

   :-DD :lol: :lol: :lol:
Grom 26.01.2012 14:08:09

Vyzkoušet se to musí to máš pravdu, ale srovnávat kolku s ženskou je blbost. Např.
tátův artic cat se kazí víc než můj access, výhodu má v tom, že zatím u něj je to na
reklamace. Jeho kámoš má taky tu samou kolku a nic s ní nemá. To, že se na něčom
projedeš zjistíš jen vlastnosti stroje, ale to je tak vše. To jak je na tom stroj s kvalitou
se dozvíš nejlíp zde na fóru, nebo od servisáka(ale nemusí být objektivní, aby jsi
koupil). Naštěstí to co koupím budu řešit až na jaře příštího roku, do té doby se toho
může změnit a třeba vyjdou nějaké nové modely za rozumný peníz.
Kartkarel 26.01.2012 21:25:19
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Grom> no tak je fakt, že kolky se snadněji zbavíš a i když třeba proděláš tak to není
tak hrozné, jako když tě opustí žena a na památku si vezme tvůj dům tvé auto a tvé
peníze ;-)  Do jara příštího roku máš ještě dostatek času si tady na fóru vyčíst něco o
kvalitních kolkách, tak se snaž ;-)
1Pegas 26.01.2012 21:27:16

Kartkarel> Hele a co tvůj slib, že budeš chválit a do nebes vynášet jednu značku?
Kartkarel 26.01.2012 21:34:51

1Pegas> Lučivná se ještě nejela, jestli myslíš tu včerejší diskuzi ;-)
Ondras83 27.01.2012 14:55:40

tak jsem dneska neco pojezdil na tom Gladovi...zkusim to porovnat s KQ  u Glada jde
tezko rizeni, tezko razeni, na silnici to sedi tak nejak stejne, KQ ma silnejsi motor a o
dost lepsi zatah, zpracovani plastu stejny, stabilita asi stejna (na KQ jsem nejel v
terenu)...Gladiator v 70 na polnacce rozjezdeny tatrou sedi pekne  Celkove abych to
srovnal, tak tech 100 tis Kc v porizovaci cene je tam znat, ten KQ je proste lepsi,
silnejsi...s tim si klidne dokazu predstavit cestovani podobny motorce, s Gladiatorem
na nejakou vetsi expedici nepojedu, s cestou se moc nekamaradi...vozejk za auto za
tim neni vubec znat (prazdnej) http://s.topkontakt....foto__b84896a6b4.jpg  zas az tak
zklamanej z toho nejsem, ale ten KQ je proste lepsi
Michall 27.01.2012 16:02:15

Ondras83> Zpracování plastů stejný rozhodně není,v těchto mrazech nedoporučuju se
jich moc dotýkat!.......(třeba stromem :lol: )
xsob 27.01.2012 16:09:36

Michall> To jo, mráz na tvrší plat se stromem v kombinaci nic moc. X5 má aspoň lemy
blatníků, tak to není tak hrozný. Aspoň že to de v klidu vařit za pár Kč :-D   Ondráš83 -
Pokud se to bude trochu starat tak vydrží hodně ;-) Jinak motor je vždycky hodně znát.
Každý (skoro) 7kylo oroti 5stovce (pro Karla jednoválcový ;-) ) je fakt velkej rozdíl v
akceleraci atd.
Michall 27.01.2012 16:31:38

xsob> Sice dali oproti 530ce lemy ale stejně praskaj i plastama na který jsou přidělaný
(u) O stupačkách nemá cenu ani mluvit viď.Ale zase stojej oproti plastum na KQ tak
třetinu.
xsob 27.01.2012 18:36:33

Michall> Já sem jen reagoval ža jdou aspoň svařit. Naposled to stálo 300 a bylo to na
trsátka :-D Jo lemy uč sem taky jednou podnýtovával. Všechno jde jen když se to umí
:lol:
Michall 27.01.2012 18:41:38

xsob> Svařít jde skoro všechno ale nevypadá to hezky (u)
xsob 27.01.2012 18:43:06

Michall> By ses divil :lol: Emfimu svařili kus chybějícího blatníku na 510 a nemohl sem
to zprvu najít ;-)
Ondras83 28.01.2012 13:26:56

ja svarim plasty, tak mi to nevadi, ale proste kdyz jsem k tomu prisel a prohlizel to, tak
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ty plasty jsou na prvni pohled na stejny urovni, pruzny, celkem odolni proti oteru, jak
se to chova ve styku se stromem atd. jsem zatim nezkousel...  jinak pri koupi najeto
4800km, ted 4932km a vcera uz jsme delali vyfoukly tesneni na spoji vejfuku...zacalo
to mit prdackej zvuk a strilet pri brzdeni motorem...ze se na tom bude delat hned prvni
den, to jsem teda necekal, no ale 5000 je 5000...  srouby na ramu, na motoru a na
plastech jsou stejna cinska kase, jako jsme meli na Bashanu, brzdovej valec je
stejnej...zas takovy super faro, jak se pise na strankach journeymanu to neni, ale
ZATIM slouzi no...
xsob 28.01.2012 13:36:45

Ondras83> Těsnění foukne pokud není objímka pořádně dotažená vždy. ;-)
Ondras83 28.01.2012 15:09:20

no spis ta objimka je takova fuserska...dam si tam nejakou svou
Kartkarel 28.01.2012 15:34:56

Ondras83>ja svarim plasty, tak mi to nevadi, ale proste kdyz jsem k tomu prisel a
prohlizel to, tak ty plasty jsou na prvni pohled na stejny urovni, pruzny, celkem odolni
proti oteru, jak se to chova ve styku se stromem atd. jsem zatim nezkousel...  jinak pri
koupi najeto 4800km, ted 4932km a vcera uz jsme delali vyfoukly tesneni na spoji
vejfuku...zacalo to mit prdackej zvuk a strilet pri brzdeni motorem...ze se na tom bude
delat hned prvni den, to jsem teda necekal, no ale 5000 je 5000...  srouby na ramu, na
motoru a na plastech jsou stejna cinska kase, jako jsme meli na Bashanu, brzdovej
valec je stejnej...zas takovy super faro, jak se pise na strankach journeymanu to neni,
ale ZATIM slouzi no...

  No tak zase aspoň víš za co jste ušetřili, protože ušetřený peníze jsou jedna věc, ale
ta zkušenost - k nezaplacení!!! ;-)
renda1977 28.01.2012 16:35:47

Ondras83> co bys taky chtěl :lol: já jsem se dneska u karlíka nakazil žlutým morem
:-DD a už žádnou činskou jeb ku nechcu B-) radši budu ještě půl roku šetřit než abych
udělal stejnou chybu jak před 3roky
Haldir 28.01.2012 18:14:39

renda1977> Neeeee, i ty brute? :´-(
renda1977 28.01.2012 18:18:17

Haldir>renda1977> Neeeee, i ty brute? :´-(

 no jo ta x8 už mě po dnešku nebere :-D :-D prostě kdo se nesveze tak neví o čem
mluvím ;-)
Haldir 28.01.2012 18:20:43

renda1977> To nemůže být až takovej rozdíl :-DD
renda1977 28.01.2012 18:22:10

Haldir>renda1977> To nemůže být až takovej rozdíl :-DD
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 ale je a tomu věř!!!!!!!!!!
Kartkarel 28.01.2012 18:24:30

Haldir> se stav, máš pětikilo, půjčím ti svoje pětikilo, má už něco za sebou ale můžeš
srovnat... B-)
Haldir 28.01.2012 18:24:56

renda1977> Uvidíme, jestli tu X8 někdy dovezou... :-( už tomu moc nevěřím :-D
Haldir 28.01.2012 18:26:06

Kartkarel> Nemůžu, já se bojím, že bych se nakazil a nevím jestli bych měl dost peněz
na léčbu (Can Am) :-DD
Kartkarel 28.01.2012 18:27:30

Haldir> neboj, to se dá levně vyléčit i nejakým objetým Canamem z farmy :lol:
Haldir 28.01.2012 18:30:02

Kartkarel> Já se ojetin bojím +o( , ale až si jednou koupím X8, tak ti přijedu ukázat jak
to ujede těm CA :-DD
renda1977 28.01.2012 18:30:07

Haldir>Kartkarel> Nemůžu, já se bojím, že bych se nakazil a nevím jestli bych měl dost
peněz na léčbu (Can Am) :-DD

pokud si takový magor jak já tak ty prachy seženeš :-D
Haldir 28.01.2012 18:31:39

renda1977> Asi budu muset, ale když ta X8 v té šedé je tak krásná (chybí slintající
smajlík) :-D
Kartkarel 28.01.2012 18:33:02

Haldir>Kartkarel> Já se ojetin bojím +o( , ale až si jednou koupím X8, tak ti přijedu
ukázat jak to ujede těm CA :-DD

  Mno tak proč ne, o tom jsi někde četl??? :lol:
renda1977 28.01.2012 18:33:36

Haldir>Kartkarel> Já se ojetin bojím +o( , ale až si jednou koupím X8, tak ti přijedu
ukázat jak to ujede těm CA :-DD

 beru tě za slovo a těším se :lol: :lol: :lol: karle pak mi dej vědět (y)
Haldir 28.01.2012 18:34:14

Kartkarel> O té X8 bo o čem? Četl jsem jenom, jak ti zkoušel xsob ujet se slonkem...
Haldir 28.01.2012 18:34:58

renda1977> Karel ti pak vědět nedá, bude plakat :-D, nebo budu plakat já :´-( :-$
česil 28.01.2012 18:36:54

Kartkarel> ale až si jednou koupím X8, tak ti přijedu ukázat jak to ujede těm CA .. 
TAK SE BUDE JMENOVAT NOVÝ DÍL Pána prstenů nebo Hvězdných válek??? :lol: :lol:
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:lol:
Haldir 28.01.2012 18:37:40

česil> ????
Kartkarel 28.01.2012 18:38:31

Tak u tý X8 já myslím, že pro vývoj stroje je to dobré, když se najdou testovací
jezdci...a za vlastní prachy, to by bral každý výrobce :-DD :-DD :-DD
Hans-quad 28.01.2012 18:39:24

Haldir>Kartkarel> Nemůžu, já se bojím, že bych se nakazil a nevím jestli bych měl dost
peněz na léčbu (Can Am) :-DD

  ale nenakazil :lol: ,zas takove dělo to není to 5kilo :lol: :lol: ...jasný jede to (ma to
motor tak aby ne),ale od dvou hrnku bych čekal víc když se tak vyzdvihuje ....zas
takovej zázrak to není když to stojí přes dvěkila (u) +o(
Kartkarel 28.01.2012 18:40:54

Hans-quad> no tak ty máš na tom asi hodně najeto...to je fakt!!! ;-)
renda1977 28.01.2012 18:41:13

Hans-quad> proti novému tgb je ta karlova stařenka dělo :-)
Hans-quad 28.01.2012 18:41:42

Kartkarel>Hans-quad> no tak ty máš na tom asi hodně najeto...to je fakt!!! ;-)

  Karlos na to nepotřebuješ najet 1000 km přece ???
Kartkarel 28.01.2012 18:43:03

Hans-quad> no já zapoměl, ty si o tom četl na quad.cz!!! :lol: :lol: :lol:
xsob 28.01.2012 18:44:25

renda1977>Hans-quad> proti novému tgb je ta karlova stařenka dělo :-)

  Proti novýmu TGB je dělo skoro všechno ;-)
leos2 28.01.2012 18:47:01

může mi někdo říci v kostce co se píše na sekci Journeyman Gladiator X8 V-Twin !!!!!
mrkl jsem na to jen tak zběžně a má to skroro 950 příspěvků , to je jak Yeti moc se o
tom mluví a nikdo ho ještě neviděl....
česil 28.01.2012 18:49:17

leos2> Já jsem to viděl- jen na fotkách..... :lol: :lol: Všichni o tom všechno vědí- nikdo
na tom nejel... :lol: :lol: :lol: :lol:
Haldir 28.01.2012 18:49:26

leos2> Tak tak, nepíše se tam nic, dovozce slibuje že už bude a pak to zase odloží, asi
chce, aby jsme se tešili :-D , pak nějaký technický info a jinak jenom plky....
renda1977 28.01.2012 18:49:31

xsob> ale no táááák! já myslel už otevřené tééégééébééé :-D
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xsob 28.01.2012 18:49:38

leos2> V kostce - jedni doufaj že to je supr, zbytek doufá že je to šrot, těch pár
normálních čeká do příštího týdne aby se mohli svézt a pak něco říct ;-)
xsob 28.01.2012 18:51:35

renda1977> To já ale taky. Jen to řve a nic, řízení katastrofa a váha 400Kg. Tato kolka
je pro mě byla nejvetší zklamání a to to bylo EFI který se ještě neprodává. Jezdil sem
snad na všem co je na trhu.
renda1977 28.01.2012 18:52:00

Haldir> ale oni už ji mají ale říkají že ne :lol: :lol: :lol:
Kartkarel 28.01.2012 18:55:11

leos2> Vlákno X8 - No tak klucí tam už 8 měsíců píšou, jak to bude super, jak to ujede
všem Canamům, jak se na to těšej...zástupci výrobce je chlácholí, že už to bude a že je
to super, Lupíno to všechno promazává, kdyby tam psali nějací zlí kolkaři nepěkné
věci...Hans mu na to vše přitakává...no a všichni se těšej, dávaj tam obrázky a čínský
videa z Youtube...a pak píšou jak se zase těšej....a jak to těm Canamům ukážou....no a
takhle už 8měsíců pořád dokola ;-) ;-) ;-)   Já myslím, že by klucí už měli založit
vlákno o nové X10, stejně s tím Čínani do třech let příjdou, tak už se můžou všichni
těšit zase společně na litra...neee??? :-$ :-$ :-$
xsob 28.01.2012 18:59:34

Kartkarel> :lol: Ty voe, s tím litrem mě to nenapadlo. Du založit vlákno :lol:
Haldir 28.01.2012 19:02:20

renda1977> To by nám neudělali :´-( :´-( :´-( :´-( :´-(
leos2 28.01.2012 19:03:42

Karle , ale já se díval že prej se to už někde mimo čr prodává, napadá mě že se tam
něco sype a tak to tady dolaďují než to pustí do oběhu.
renda1977 28.01.2012 19:09:53

Haldir>renda1977> To by nám neudělali :´-( :´-( :´-( :´-( :´-(

 ale udělali ;-)
Tomas-JM 28.01.2012 19:16:08

leos2> ne neprodava, nikde. Opakuju to po sty, neprodava, nic neodkladame, jeste to
proste neni. Prijd se svezt pristi tyden.  Mimichodem nikdo nikde nerika, ze to ujede
vsem canamum, takhle vznikaj famy...
česil 28.01.2012 19:24:46

Tomas-JM> ale někteří si to pořád myslí..... :lol:
martinur 28.01.2012 19:25:02

Tomas-JM> Tome, ale to nejsou argumenty pro věřící ze sekty CA a jiných podobných
sekt.  CA (Bombardier) přece vznikl za 7 dní a byl božský a bezvadný od zrození
čtyřkolek CA (BRP) až do dnešních dnů.   P.S. Proti 4kolkám CA ani jiných značkám
nemám nic, ale usmívám se nad masírováním rádoby znalců.
česil 28.01.2012 19:27:07

Stránka 42/66
05.03.2012 01:52:23

Motorkáři.cz



Dilema mezi pracanty
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=4304&fid=8

martinur> Taky jsem byl velký skeptik, do doby než jsem na tom jel- a to CA
nemám....
martinur 28.01.2012 19:31:18

česil> Asi jsem se špatně vyjádřil.  V nejmenším nezpochybňuji kvalitu čtyřkolek CA
(BRP).  Chtěl jsem uvést, že i tyto čtyřkolky si prošly mnohaletým vývojem a na svou
současnou pozici se musely vypracovat výkony a kvalitou. Když se o stejné
vypracování snaží jiní výrobci (v podstatně kratší době), tak jsou zesměšňováni. Ikdyž
dělají mílové kroky ve zvyšování výkonů, kvality i snižování ceny.
česil 28.01.2012 19:46:06

martinur> Máš v mnohém pravdu, ale.....věta: Ikdyž dělají mílové kroky ve zvyšování
výkonů, kvality i snižování ceny. zvyšování výkonu- ano zvyšují kvalita- ano- kvalita se
zlepšila snižování ceny- nejsem si jist jestli snižování ceny je to pravé na úkor
kvality.......nebudeme si nalhávat ale kvalita pořád zaostává....
Tomas-JM 28.01.2012 19:52:35

martinur> Jasne Martine, presne tak, ani ja nemam nic proti CA, Yamaze atd. Me spis
zarazilo, ze Leos napise, ze to nechce cist, ale pritom ma jasno, jak se veci maji... A
tak zas a opet jen zopakuju to, co rikam uz dlouho.
Tomas-JM 28.01.2012 19:54:29

česil> Mam za to, ze se zvysuje vsechno (vcetne ceny, aspon te nakupni) - vykon,
kvalita, nabizene modely atd. Ale porad je tu jeden nezanedbatelny fakt, a to je cena,
za kterou se prodavaji.
česil 28.01.2012 20:16:14

Tomas-JM> Já jsem reagoval na to co napsal ohledně ceny martinur- a to že se cena
snižuje...myslím si že vše je vyváženo cenou- CA nebo třeba Polaris asi nebudou za
cenu X5. ;-) Nebudeme si nalhávat, že kolky jsou zpracováním a kvalitou stejné ne...
;-)
renda1977 28.01.2012 20:20:05

česil> máš pravdu předsedo :-D
1Pegas 28.01.2012 20:23:42

I kdyby kvalita byla stejná, majitelé "značky" to stejně NIKDY nepřiznají. Ztratili by
totiž punc jedinečnosti a to nemůžou nikdy dopustit.
česil 28.01.2012 20:26:06

1Pegas> Myslím si že pravdu nemáš ;-) a lidi nejsou blbí- pokud je něco špatně, tak se
to rozkřikne velice rychle...jsme v ČR. ;-)
renda1977 28.01.2012 20:26:12

1Pegas> jo ale až bude ta kvalita stejná, tak to bude stát stejně jak CA
Horten 28.01.2012 20:38:46

Tyhle diskuze nás asi nikdy nepřestanou bavit co?:-) Měl jsem TGB Blade. Dlouhýho,
kupoval jsem to jako funglovku. Ano, rejžožrouti zlepšují kvalitu mílovými kroky. Ale
aby dohnali CA, to by každý ten krok musel mít těch mil asi tak deset tisíc. A potom by
zhruba tak za deset let vyrobili v číně stejně kvalitní stroj. Ovšem za předpokladu, že
by na ně v Canamu počkali...:-) Rozhodně to nemyslím nijak zle, každý se rozhoduje

Stránka 43/66
05.03.2012 01:52:24

Motorkáři.cz



Dilema mezi pracanty
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=4304&fid=8

podle svých priorit a bohužel ne každý může do svého koníčku nacpat tolik peněz, kolik
by chtěl. Ale buďme k sobě upřímní. Tyhlety TGB, Journeyman atd. Mají s CA společný
maximálně tak počet kol. To, že jsem si to kdy koupil beru jako velkou chybu. Dát za
polotovar 150t.? Díky, už ne...
martinur 28.01.2012 20:46:25

česil> Na motorkách jsem jezdil od 11 let. Od 20 let na japonských čtyřtaktech, dalších
18 let, v létě v zimě. Od 2008 jsem přešel ze zdravotních důvodů na 4kolky - díky za
ně :-), objevil jsem novou dimenzi.  I tehdy, před 20-ti lety jsem se usmíval nad
chopperisty a harleyáky, kteří se stále povyšovali. Nyní jsou to, avšak jen několik málo,
majitelé "značkových" 4kolek. Jenže dnes, pro mne, je "značka" (samozřejmě mino AC,
CA a Japonců) TGB, Linhai, CF Moto, Kymco, SMC, Acceess ... Jako aktivní nmotorkář
jsem nedávno pohrdal čtyřkolkami - ani motorka, ani terénní auto, cena šílená. Před
5-ti lety stále 500-ka Journeyman za balík (myslím 180 000 KČ?).  A dnes? Číny a
Taiwan za rozumný peníz a díky tomu i Amerika a japonci šly dolů :-).
martinur 28.01.2012 20:49:44

Horten> Jsi na těžkém omylu, kterým si prošel a ještě projde mnohý člověk. V mnoha
průmyslových odvětvích Čína položila tradiční výrobce, aby je následně koupila - auta,
počítače, stavebnictví, atd. Čtyřkolky to čeká také. A velmi brzy. Docela by mne
zajímalo, kdo ve skutečnosti vlastní BRP :lol:  .
renda1977 28.01.2012 20:50:11

Horten>Tyhle diskuze nás asi nikdy nepřestanou bavit co?:-) Měl jsem TGB Blade.
Dlouhýho, kupoval jsem to jako funglovku. Ano, rejžožrouti zlepšují kvalitu mílovými
kroky. Ale aby dohnali CA, to by každý ten krok musel mít těch mil asi tak deset tisíc. A
potom by zhruba tak za deset let vyrobili v číně stejně kvalitní stroj. Ovšem za
předpokladu, že by na ně v Canamu počkali...:-) Rozhodně to nemyslím nijak zle,
každý se rozhoduje podle svých priorit a bohužel ne každý může do svého koníčku
nacpat tolik peněz, kolik by chtěl. Ale buďme k sobě upřímní. Tyhlety TGB, Journeyman
atd. Mají s CA společný maximálně tak počet kol. To, že jsem si to kdy koupil beru jako
velkou chybu. Dát za polotovar 150t.? Díky, už ne...

 PPřesně tak, já jsem uvažoval zase nějaké číně z důvodu financí, ale dnes jsem se díky
karlovi povozil na několika CanAmech a přiznám že radši ještě do léta počkám a
došetřím akoupím CA, protože to opravdu stojí za to :-)
Hrošík2 28.01.2012 20:52:42

Myslím si že kdyby nebylo tady těch značek(TGB,Journeyman,apod.) tak je těch
4kolkářů tak sbídou pětina(20%) protože kterej kolkař si mohl dovolit vrazit do své 1
kolky hned ze začátku min.250000kč-300000!!Kolik z Vás začínalo na číně? A kolik
začínalo na Can amu,Polarisu apod?
martinur 28.01.2012 20:53:47

Horten>Tyhle diskuze nás asi nikdy nepřestanou bavit co?:-) Měl jsem TGB Blade.
Dlouhýho, kupoval jsem to jako funglovku. Ano, rejžožrouti zlepšují kvalitu mílovými
kroky. Ale aby dohnali CA, to by každý ten krok musel mít těch mil asi tak deset tisíc. A
potom by zhruba tak za deset let vyrobili v číně stejně kvalitní stroj. Ovšem za
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předpokladu, že by na ně v Canamu počkali...:-) Rozhodně to nemyslím nijak zle,
každý se rozhoduje podle svých priorit a bohužel ne každý může do svého koníčku
nacpat tolik peněz, kolik by chtěl. Ale buďme k sobě upřímní. Tyhlety TGB, Journeyman
atd. Mají s CA společný maximálně tak počet kol. To, že jsem si to kdy koupil beru jako
velkou chybu. Dát za polotovar 150t.? Díky, už ne...

 TGB polotovar? Co právě piješ? Já Modrý portugal, pozdní sběr :-). Kolik jsi dal za CA
a kolik za TGB?
martinur 28.01.2012 20:54:50

Hrošík2>Myslím si že kdyby nebylo tady těch značek(TGB,Journeyman,apod.) tak je
těch 4kolkářů tak sbídou pětina(20%) protože kterej kolkař si mohl dovolit vrazit do
své 1 kolky hned ze začátku min.250000kč-300000!!Kolik z Vás začínalo na číně? A
kolik začínalo na Can amu,Polarisu apod?

 Přesně tak. Před rokem 2008 jsem viděl 4kolku naživo jen jednou. V Olomouci v
motocentru v bazaru, LTZ 400.
česil 28.01.2012 20:55:31

martinur> O tom žádná a v tom co jsi teď napsal máš pravdu.Možná že jsem to špatně
pochopil, nebo jsi to špatně napsal.... |V jednom s tebou opět budu polemizovat-
opravdu si myslíš, že kvůli toho, že mašiny s Číny a Thaivanu snižují cenu se snížila
cena i u amerických a japonských mašin??? :-$ To asi ne......  Můj názor je ten, že je
úplně jedno kdo na jaké mašině jezdí- záleží také jaké náklady chce do toho majitel
vrazit a také co od mašiny očekává a co s ní chce jezdit.|Toto by si měl majitel
uvědomit.|Názorů, testů je už tolik, že si snad každý může vybrat.Pokud někdo tvrdí,
že ta jeho je silnější, obratnější a lepší- ať to ukáže- třeba na srazu, vyzkouší a pak
něco tvrdí....  ;-) (y)
Hrošík2 28.01.2012 20:56:18

martinur> TEN PORTUGAL BYCH SI DAL !!!!!! :-DD :-DD
Horten 28.01.2012 20:57:00

martinur>česil> Na motorkách jsem jezdil od 11 let. Od 20 let na japonských
čtyřtaktech, dalších 18 let, v létě v zimě. Od 2008 jsem přešel ze zdravotních důvodů
na 4kolky - díky za ně :-), objevil jsem novou dimenzi.  I tehdy, před 20-ti lety jsem se
usmíval nad chopperisty a harleyáky, kteří se stále povyšovali. Nyní jsou to, avšak jen
několik málo, majitelé "značkových" 4kolek. Jenže dnes, pro mne, je "značka"
(samozřejmě mino AC, CA a Japonců) TGB, Linhai, CF Moto, Kymco, SMC, Acceess ...
Jako aktivní nmotorkář jsem nedávno pohrdal čtyřkolkami - ani motorka, ani terénní
auto, cena šílená. Před 5-ti lety stále 500-ka Journeyman za balík (myslím 180 000
KČ?).  A dnes? Číny a Taiwan za rozumný peníz a díky tomu i Amerika a japonci šly
dolů :-).

  Hele a víš co je hrozně zajímavý? Všichni říkají, že majitelé neasijských čtyřkolek a
neasijských motorek se povyšují na ostatní. Já mám zkušenost naprosto opačnou. Jako
by vlastnictví kvalitního a drahého stroje znamenalo jediné. Jsem snob. Vždyť přeci
každému musí stačit to, co jsem si koupil já. A jak si vůbec někdo může koupit
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čtyřkolku dražší, než mám já auto? Stejně na tom neumí jezdit. Jo a má značkovou
bundu, to je ale debil. Ta moje stalá dvojku a je vlastně úplně stejná... Jsme zvědav,
kdy tahle bolševická pokurvenost z lidí vyprchá...
Horten 28.01.2012 20:58:14

martinur> Je to jednoduchý. CA je přibližně třikrát dražší, než bylo TGB. A rozhodně je
třikrát lepší...:-):-):-)
česil 28.01.2012 21:00:39

Horten> Buď v klidu, hoď klepeta na stůl..... :-DD Nejde o život.....
česil 28.01.2012 21:02:30

Horten>martinur> Je to jednoduchý. CA je přibližně třikrát dražší, než bylo TGB. A
rozhodně je třikrát lepší...:-):-):-)

  Myslím si že jsi teď dal pořádný smeč :-DD :-DD :-DD
Horten 28.01.2012 21:02:32

česil>Horten> Buď v klidu, hoď klepeta na stůl..... :-DD Nejde o život.....

  Já jsem naprosto v klidu. Na kolce jezdím teprve druhej rok a hrozně mě překvapila
ta řevnivost, to u motorek není. :-)
česil 28.01.2012 21:04:02

Horten> Zvykneš si- to je tady takový folklór :lol: :lol:
leos2 28.01.2012 21:04:44

Martinur má pravdu že ceny čtyřkolek klesly díky expanzi čínských strojů , vzpomeňte
si kolik stály dříve , např moje X2 v roce 2008 ) 280.000 kč a kolik stojí teď ?A jak šly
dolů KingQUady staly 260.000 a teď 210.000 a Polaris 800 krátkej tam to šlo o kilo
dolů.
Hrošík2 28.01.2012 21:15:29

A teď co si myslíte když jsme u těch cen- když má dojít ta X8 a má bejt za
cca190000kč,půjde s cenou níž i Can am alias BRP?  Nebo to bude ignorovat a zůstane
na svejch 350000-380000kč? Nepočítám Karla s jeho farmářskejma strojama!
Eda-JM 28.01.2012 21:19:00

martinur> Držím ti palce Martine, ale obávávám se, že je to jak Don Quijote a pověstné
mlýny...Ti "značkoví" nikdy nepřiznají, že se jejich stroj také pokazí, to je přeci jasné
:-D . To se přece u značkových neděje, jen u těch ee...Je úsměvné, co zde stále
dokolečka dokola někteří předvádějí. Osobně nechápu často nesmyslnou zášť vůči
značkám, na kterých většina lidí začínala a ostatně i začíná. Spíš to postupem času
vypadá, že už je to jen klasický nablblý český folklór (v podstatě jako slavná scéna z
Pelíšků, že jak je něco z Emeriky, tak to přece musí být to nej :-D ). Možná je to také
tím, že si tito věční rýpálci a nevěřící Tomášové nechtějí připustit, že Taiwan a Čína
značně hejbly zadkem a začínají šlapat na paty ve vodách, které byly jen pro
"vyvolené"...Šlapat za jiné peníze a možnosti. Pochybuju, že někdo z kritiků značek CF
Moto, TGB, SMC, Access atd... někdy byl v Číně či na Taiwanu, aby mohl hodnotit
kvalitu a možnosti obou zemí. Od počítače je každý chytrý jak rádio, všechno ví,
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všechno zná, dokonce už i ví, že i nový stroj, který přijde na trh, se zákonitě snad
rozpadne hned po vybalení z bedny :-D. Zvláštní je, že si často nepřečtu, že by majitel
nežluté, jak píše Kája, mexické jebky, tady neustále nadával, jaké to jsou šunty a co se
na nic po a nepo, ať už to je či není pravda. Proč tedy majitelé těchto zajisté kvalitních
moderních a výkonných kolek mají potřebu pořád hanit vše co, nemá BRP ve znaku ???
Ta naše povaha je opravdu hodně zvláštní, hrajeme si často na něco co nejsme a
kupujeme si věci, na které nemáme. Ale půjčíme si na ně, abysme byli lepší a mohli
nadávat na ty slabší, horší. Ale ouha, něco se rozbilo, a kolik že to stojí, tolik ??? Co
blbnu, vždyť ono se to přece nerozbíjí :-DD. No nic, měl jsem takovou potřebu Ti
Martine držet ty palce, když navíc máme shodnou zábavu, já dopíjím Rulandské
šedé...Tyhle debaty mě opravdu baví :-DD.
Hrošík2 28.01.2012 21:23:16

Eda-JM> Taky jsi mé naladil-Jdu si otevřít dobrej saviňon! :-DD :-DD
Eda-JM 28.01.2012 21:24:06

Hrošík2> dobrou chuť a dobrý ročník (y) :-DD
martinur 28.01.2012 21:31:22

Eda-JM> V pohodě :-). Nikoho nepřesvědčuji, jen jsem napsal svůj názor a ostatní
také. Většina uživatelů QM sem napíše, jaké má problémy se svojí 4kolkou. Včetně CA.
Kdo je tady na QM od začátku, tak ví, že jsem hodně kritizoval reklamu Journeymana
na foru. Za ty roku jste hodně změnili přístup a získali mou důvěru.
Eda-JM 28.01.2012 21:36:41

martinur> (y) však jsme s Tomem taky celou firmu vyházeli a zase dali dohromady :-D
:-D :-D . Díky za milá slova, těch nění nikdy dost ;-)
martinur 28.01.2012 21:39:44

Eda-JM> Petra jste také vyhodili? }:(
Eda-JM 28.01.2012 21:41:04

martinur> kdepak :), mame tam dokonce tři :-DD
martinur 28.01.2012 21:42:38

Eda-JM> Ale víš, kterého myslím? Dlouho tu na foru nediskutoval ...
Eda-JM 28.01.2012 21:45:23

martinur> jj, od toho jsem tu ja a Tomas. Prijed na vystavu a muzes diskutovat se
vsemi :-DD
martinur 28.01.2012 21:46:36

Eda-JM> A budete letos v Brně? Předloni to bylo chabé.
Eda-JM 28.01.2012 21:47:25

martinur> nene, my jsme vzdycky "doma" ;-)
martinur 28.01.2012 21:49:06

Eda-JM> Chápu, ale je to škoda.
Eda-JM 28.01.2012 21:50:56

martinur> škoda je hlavně toho, že jsou už tři roky dve vystavy ve stejnem
terminu...kde že to žijeme :-D ? dneska to balim, dobrou ;-)
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banndit 28.01.2012 21:55:00

skočte si do trenek... :lol: :lol: :o
martinur 28.01.2012 21:59:11

banndit>skočte si do trenek... :lol: :lol: :o

 Víš kdo to byl FUKO? Silně mi jej připomínáš :-).
Kartkarel 28.01.2012 22:42:15

Ty voe, člověk nachvílu odejde a tady se to rube.... :lol:   A ještě to smrdí čínským
syndromem!!! ;-) :lol: Jako Canamáci zase machrují a povyšují se!!! No sem se teda
povýšil, když si dělám krdel z vlákna o kolce, kterou ještě nikdo neviděl a už žije
vlastním diskuzním životem :-DD ...sakra a Horten...jj taky napsal dva příspěvky a
banndit jeden - upálit tu bandu žlutou...víc nás tady nebylo??? No to nevadí i ti tři
stačili!!! Tak kdo to teda tady furt do těch kámošů ryje??? B-) B-)   Kluci, nestačíte s
tím china syndromem sami??? Dyť vy nás ani k tomu nepotřebujete abyste věděli co na
vás vidíme špatně :lol:   No jo, zase si z toho dělám srandu...z čeho kluci??? Z čínský
kolky a z vývoje soudruhů konstruktérů?? Ale prdlačky...já si dělám srandu z vás, jak
to všechno papáte!!!  Jo a Martine, zasíráš tady hezky vlákno - prosím drž se tématu a
nedělej nám tady z toho guláš!!! :o
renda1977 28.01.2012 22:51:42

martinur>banndit>skočte si do trenek... :lol: :lol: :o Víš kdo to byl FUKO? Silně mi jej
připomínáš :-).

 zajimavé-když jsi měl tégébé ééé :lol: tak jsi na JM nadával a ted máš smc a uz je
chválíš :
JURA 28.01.2012 22:56:02

Kartkarel> Jako nezávislý pozorovatel a vlastník KQ musím říct, že máš pravdu. S pár
předchozích příspěvků čiší skoro nenávist a zloba na vlastniky CAček. Docela mě to
udivuje, že jsou mezi náma takový demagogové asi poravdu posedlý čínským
sindromem.
renda1977 28.01.2012 23:04:36

JURA> tady už to jiné nebude ;-) já jsem měl taky čínu a už nikdy
Lupíno 28.01.2012 23:11:56

chtel jsem necf napsat, ale uz se mi pletou písmenka, tak zitra :-P
Eda-JM 28.01.2012 23:12:33

uf, už jsem se lekl, že Kájo nenapíšeš :-D. Ty moc dobře víš, jak já to
myslím...Apropos, to vlákno o X8, kdo že ho zakládal? A kdo tam už asi stokrát psal, že
je zbytečné něco řešit, když tu ještě není? A kdo pořád plká, že už se dá někde koupit
??? Někdo od nás ? Ale kdeže, Kája chtěl přece nakupovat u kámošů v Anglii :-DD.
Čínský syndrom tu má někdo jiný, spíš bych tomu ale říkal čínský strach, proč by se
jinak i takoví zasloužilí CAčkaři tak často do tématu X8 i jen jedním očkem koukali ;-).
česil 28.01.2012 23:13:07
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renda1977> A já jsem 4x4 taky čínu neměl a už nikdy... :lol: :lol: ...  Eda-JM> Nic
proti Tobě nemám, ale myslíš si , že pokud jsem nebyl v Číně a Thaivanu tak nemohu
vědět jaký to tam mají pokrok a vědět jakou kvalitu a možnosti jsou v obou
zemích???,To jsi snad ani nemohl myslet vážně....To musím třeba jet do Francie abych
mohl zhodnotit jestli je Renault dobrý nebo ne, nebo musím jet Švýcar abych zhodnotil
kvalitu sýra????? :lol: :lol:  No nic- jde to tady někde do....... (u) (u)  AŤ ŽIJE
VLÁKNO...... (n)
Kartkarel 28.01.2012 23:13:36

JURA> no tak u pár lidí to určitě je taková srdeční záležitost, ale taky v hodně
případech to je jen marketing... Je potřeba konzumentům prostě sdělit, že to samé jak
kolka za tři kila jim dá i kolka za kilo a půl...a sere se to přece všechno neee??? :lol:
:lol: :lol: No a pokud někdo říká, že to tak není, že tam nějaký malý rozdíl patrně je,
tak je to žlutý šovinista!!! ;-)   Já na to mám ale léky - humor a půjčování obnošených
kenemů....a vono to pak nějak z těch lidí vyprchává ;-)
česil 28.01.2012 23:14:17

Eda-JM> Člověče ty perlíš- Čínský strach- co bude následovat????? :lol: :lol:
Kartkarel 28.01.2012 23:15:02

Lupíno>chtel jsem necf napsat, ale uz se mi pletou písmenka, tak zitra :-P

  to mě přece Lubošu neuděláš!!! Se nachlemtáš krabicovýho vína a pak jako nic??? To
si myslíš, že ty bonmoty tady píšu pro sebe!!! :[
česil 28.01.2012 23:15:27

Kartkarel> :-DD :-DD něco na tom žlutočerném moru je :lol: :-DD
Eda-JM 28.01.2012 23:15:28

renda1977> teda tebe je ale lehké přesvědčit :-D, Kájo gratuluju ;-).
Eda-JM 28.01.2012 23:15:59

česil> to je tím dobrým Rulandským :-D :-D :-D
Kartkarel 28.01.2012 23:18:13

Eda-JM> sakra ty tu tady ještě, si chtěl spát!!! :lol: Edo, Renda1977 se nemusel
přesvědčovat, prostě se svezl na třech verglech z Mexika - jestli 15, 20 minut...a bylo,
uznáš, že to jsou přece nejlepší argumenty, neee??? ;-)
Eda-JM 28.01.2012 23:18:37

česil> vůbec jsi nepochopil mé příspěvky, ani dnešní a asi ani dřívější...možná se
zeptej aliho, xsoba nebo tytače, pokud se znate, třeba ti to nekde rekne proste jinak, ja
jsem totiz asi pravdepodobne zaujatej ;-)
Eda-JM 28.01.2012 23:20:16

Kartkarel> to víno je dneska fakt dobrý :lol:, spánek jsem odložil :lol: . Kájo, však
jsem ti taky pogratuloval k lovu ;-) ;-) :lol:, musíš to honit, už jen týden a tvůj čínský
strašák tě dožene :-D :-D :-D
Eda-JM 28.01.2012 23:21:49

Kartkarel> no a ještě k rendovi...ono svezt se po linhaice by stacilo asi i na gronsky
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jebce... :-D :-D :-D , ti rikam, ses fakt lovec par excelence :-D
renda1977 28.01.2012 23:22:14

Eda-JM>renda1977> teda tebe je ale lehké přesvědčit :-D, Kájo gratuluju ;-).

 lehké to nebylo to je fakt!!!!!!! ale skrátka je to nakažlivé :-DD :-DD a sem rád že mě
to karel umožnil, protože bych se pak zase kopal do hlavy.
Kartkarel 28.01.2012 23:24:36

Eda-JM>Kartkarel> to víno je dneska fakt dobrý :lol:, spánek jsem odložil :lol: . Kájo,
však jsem ti taky pogratuloval k lovu ;-) ;-) :lol:, musíš to honit, už jen týden a tvůj
čínský strašák tě dožene :-D :-D :-D

   ;-) ty furt slibuješ, jak ve vlákně o X8 :lol: Já myslím, že prostoru na trhu v cenové
relaci 200 tis. je dost, takže pokud to bude taková perla, jak slibuješ tak proč neee ;-)
Ale furt se bavíme o něčem imaginárním...něčem co příjde...o lepších zítřkách... Takže
teď už zbývá jen ta praktická stránka věci, no tak hurá do toho!!!
Eda-JM 28.01.2012 23:25:10

renda1977> nepochybně, tak přeju dobrej kup, na e-bay se to dá sehnat mozna o neco
levneji ;-)
renda1977 28.01.2012 23:26:21

Eda-JM>Kartkarel> to víno je dneska fakt dobrý :lol:, spánek jsem odložil :lol: . Kájo,
však jsem ti taky pogratuloval k lovu ;-) ;-) :lol:, musíš to honit, už jen týden a tvůj
čínský strašák tě dožene :-D :-D :-D

 ale ale ty si myslíš že jsem jezdil jenom na linhajce. tak takový jelito nejsem :[ no
jezdil jsem i na tom vašem gladovi 510(škoda že tu není dávicí smajlík :lol: )
česil 28.01.2012 23:26:57

Eda-JM> Edo- malý dotaz- jak píšeš vůbec že jsem tě nepochopil- mohu se tedy
zeptat:Určitě jsi už jel na CA.Jak by jsi ho zhodnotil Ty a můžeš tady prosím napsat
kdyby jsi mohl porovnat třeba X5 nebo X6 s a můžeš tam zahrnout i Dinli 700 oproti
-CA 400,500 nebo 650 jaký by byl tvůj závěr.Pokud by sis mohl vybrat a měl by jsi na
obě prašule- co si vybereš a proč....děkuji mnohokrát..... (y) ;-)
viktor 28.01.2012 23:27:21

martinur>banndit>skočte si do trenek... :lol: :lol: :o Víš kdo to byl FUKO? Silně mi jej
připomínáš :-).

  Martine myslíš jako FUsatej KOk.t... na vojně hodně oblíbená hláška :-DD
renda1977 28.01.2012 23:28:42

Eda-JM>renda1977> nepochybně, tak přeju dobrej kup, na e-bay se to dá sehnat
mozna o neco levneji ;-)
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 nejsem parchant!!! CA koupím od KARLA (y)
Kartkarel 28.01.2012 23:29:48

Eda-JM>Kartkarel> no a ještě k rendovi...ono svezt se po linhaice by stacilo asi i na
gronsky jebce... :-D :-D :-D , ti rikam, ses fakt lovec par excelence :-D

  Edo a nebyl to náhodou ten váš ve své době jedinečný Linhai, speciálně vyráběný na
zakázku JM z celkem 67 změnama s přísnou výstupní kontrolou a navíc přísně
profesionálně pracovní stroj.... :-P
Eda-JM 28.01.2012 23:29:53

Kartkarel> proč imaginární? já na tom jel, Dan na tom jel, Miloš na tom jel, spousta
číňanů, argentinců, rusáků, anglánů, kanaďanů....akorát když je to nový, tak to asi
hned tak není, kupodivu... :-D. Zvláštní, pořád se ta X8 ale všude omílá, imaginární
věc to přitom je... :lol: :lol: :lol:. A já asi v tý čajně vypil moc toho jejich light beer a
všechno se mi to jen zdálo :lol: :lol: :lol:
Eda-JM 28.01.2012 23:31:20

Kartkarel> přesně tak, před xxx lety, když ty jsi prodával jako nejlepší stroje kolky
Cafe race a o CA jsi měl tak maximálně mokré sny :lol: :lol: :lol:
viktor 28.01.2012 23:33:48

renda1977>Eda-JM>renda1977> nepochybně, tak přeju dobrej kup, na e-bay se to dá
sehnat mozna o neco levneji ;-) nejsem parchant!!! CA koupím od KARLA (y)

  vidíš a o to karlovi v těch jeho příspěvkách jde,ale nemám mu to za zlé každej musí
nějak vydělávat
Kartkarel 28.01.2012 23:35:48

Eda-JM> ale to ti neberu, že si na tom chvílu jezdil po fabrice...ale tady u nás je to
pořád imaginární mašina o které si může uživatel maximálně přečíst v Quadu, nebo v
článcích od Ollie... Chybí ale uživatelská zkušenost a to tady, byť se snažíš, příspěvky v
diskuzi nedoženeš :-$
renda1977 28.01.2012 23:37:42

viktor>renda1977>Eda-JM>renda1977> nepochybně, tak přeju dobrej kup, na e-bay
se to dá sehnat mozna o neco levneji ;-) nejsem parchant!!! CA koupím od KARLA (y) 
vidíš a o to karlovi v těch jeho příspěvkách jde,ale nemám mu to za zlé každej musí
nějak vydělávat

 ale o co mu jde? zachoval se vůči mě tak, že mě půjčil kolku za 350000kč a to jsme se
před tím nikdy neviděli (y) no a já se jednoduše nakazil!!! :-D :-D :-D :-D
viktor 28.01.2012 23:42:12

a ty myslíš že když přijedeš do Stránčic tak ti ji nepujčej????nic společného s nima
nemám ani nikdy stroj od nich jsem neměl ;-)
česil 28.01.2012 23:44:30

renda1977> To je pravda (y) ........chci jen napsat- že mašina nebyla od hnoje... :lol:
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:lol: ..jo a byla nová. Bez okolků vytáhl, nastartoval a řekl - JEĎ...a my jsme jeli B-)
....a bylo to fajnové.... :-DD ..amen. ;-)
Kartkarel 28.01.2012 23:46:19

česil> s tím naděláš ;-) Hynek by ti Jumbo taky klidně půjčil :-$
česil 28.01.2012 23:49:31

Kartkarel> jj věřím žeby půjčil..... Nějak se nemůžu dočkat toho srovnání a od Edy- co
by si koupil....jestli Gladoša či Dinlinu nebo CA 500-650.... : nevíš jak to je?Ty se s ním
znáš lépe.... :-$
Kartkarel 29.01.2012 00:04:04

česil> já se s Edou neznám, ale nech na hlavě, to bys zase chtěl po Edovi příliš ;-)
1Pegas 29.01.2012 09:11:19

Překvapuje mě, že se majitelé CA cítí ponižovaní. Zřejmě mají hodně krátkou paměť.
Není to tak dlouho, co tady jeden majitel CA vykřikoval, že s číňany nejezdí, protože ho
při vyjížďkách zdržují, sprostě nadával ostatním majitelům "neznačkových" 4kolek (n) a
většina "značkových" jezdců mu radostně přitakávala :
renda1977 29.01.2012 09:23:55

pořád dokola +o( ruku na srdce jsou prostě lidi co jim střední třída nestačí :-D já měl
linhaje najeto 2500 a dělal jsem oba kardany, ložiska předek i zadek, hlava(upadlý
ventil) přední náhon, zadní telák, čepy na předku cdi a nějaké prkotiny. jinak stroj v
pohodě na to jaký jsem mu dával záhul (y) no a jednoduše mi to nestačí, tak radši
přišetřím a když nedošetřím tak si radši půjčím a koupímsi ..... :-D :-D
HELLGEJ 29.01.2012 09:29:36

renda1977> a teď máš tedy co za kolku pane rendo?já už jsem s toho jelen :´-( a pro
póó,co ta fotka u té zlé věci co mi krade dřevo s lesů???? :[ ti poudám,nech to dřevko
tam a budeme přátelé :lol: :lol:
renda1977 29.01.2012 09:35:20

momentálně nemám nic linhaj šel dál, ale ted jsem kupoval auto 4x4 tak musím
došetřit a v červnu bude CA :-D a dřeva je v čr dost :-DD a nějak ty penízky vydělat
musím :lol: :lol:
martinur 29.01.2012 09:37:49

renda1977>martinur>banndit>skočte si do trenek... :lol: :lol: :o Víš kdo to byl FUKO?
Silně mi jej připomínáš :-). zajimavé-když jsi měl tégébé ééé :lol: tak jsi na JM nadával
a ted máš smc a uz je chválíš :

 Lidi jako ty jsou klasičtí krmiči.  Pošli mi do SZ nebo dej sem jediný příspěvek, kde
NADÁVÁM na stroj JM. Jestli ne, tak si KECKA, jehož příspěvky nelze brát vážně.
martinur 29.01.2012 09:39:10

Kartkarel> Opět jsi to celé převrátil na reklamu o CA :-(.  Škoda.
HELLGEJ 29.01.2012 09:40:13

renda1977> to je škoda,že teď nemáš kolku,jsem ti chtěl právě napsat,ať se jdeš se
mnou a s glockem projed kolem poledne :-) jedu za ním do valmezu a do bystřice je to
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už kousek..tak až koupíš stroj tak se ozvi :-DD
renda1977 29.01.2012 09:43:44

martinur> dyt s to psal před pár dny že jsi je dřív kritizoval a ted jim věříš! ty jsi u mě
typická zelená guma a takové ...... já nemusím :-P :[
renda1977 29.01.2012 09:45:28

HELLGEJ>renda1977> to je škoda,že teď nemáš kolku,jsem ti chtěl právě napsat,ať se
jdeš se mnou a s glockem projed kolem poledne :-) jedu za ním do valmezu a do
bystřice je to už kousek..tak až koupíš stroj tak se ozvi :-DD

 určo (y) (y)
martinur 29.01.2012 09:45:57

renda1977> Jsi trapný. Psal jsem o kritice reklamy, nikoliv o NADÁVÁNÍ na stroje.
Došli ti argumenty a tak zesměšňuješ mé zaměstnání, jak NÍZKÉ ... ubohé
renda1977 29.01.2012 09:50:25

martinur> víš ja nevím proč, ale strašně mě připomínáš corta. a nezesměšnuju tě
prostě a jednoduše lampy nemusím :-D
martinur 29.01.2012 09:51:57

renda1977> Chápu, předsudky a pocitem, že oni jsou nejlepší trpí značná část
populace :-).
renda1977 29.01.2012 09:57:55

martinur>renda1977> Chápu, předsudky a pocitem, že oni jsou nejlepší trpí značná
část populace :-).

 a kdo trpí? jestli prostě někdo nepřizná že třeba CA je lepší než nějaká čína tak je asi z
jiné planety. to je to samé jak kdyby někdo tvrdil že je lepší žigul než bmw (u)
jednoduše jsem se povozil a vůbec se to nedá srovnávat :-)
xsob 29.01.2012 10:04:13

česil>Kartkarel> jj věřím žeby půjčil..... Nějak se nemůžu dočkat toho srovnání a od
Edy- co by si koupil....jestli Gladoša či Dinlinu nebo CA 500-650.... : nevíš jak to je?Ty
se s ním znáš lépe.... :-$

  Já to odpovím za něj ju. Tak kdybych měl max 120 táců, šel bych do Glada, kdyby
max 160 tak Dinli (spíš SMC JUmbo), kdyby 300 tak CA 500 a víc jak 300 tak CA 650.
Jelikož kupuju nový věci tak Karla pomíjím záměrně. No a jelikož je dneska doba
docela né tak špatnejch kolek z TW, tak bych 100% přeskočil Suzuki a Yamahu, bo už
nemaj smysl. Podobnou kvalitu a víkon koupíš za 160 a pak špičku za 300. :lol:  
NEmyslíš že takhle je ten trh postavenej je? +o(
xsob 29.01.2012 10:07:04

Kartkarel> ajajajajaj už zase ta schyzofrenie. Kolikrát tě rád čtu ale když máš budič tak
je to o hovně. Jak míistní farář :lol: . Zejtra pudem na souboj? :lol:
renda1977 29.01.2012 10:08:22
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xsob> já kdybych měl 120000 tak si půjčím 180000 :lol: a kdybych měl 160000 tak si
půjčím 140000 :lol: :lol: :lol: (u manželky včera schváleno :-D :-D :-D :-D ) :lol: :lol:
:lol: :lol:
HELLGEJ 29.01.2012 10:11:41

renda1977> tak to jsi šťastný muž.a co to vlastně budeš kupovat za can-am? :-)
HELLGEJ 29.01.2012 10:14:12

xsob>česil>Kartkarel> jj věřím žeby půjčil..... Nějak se nemůžu dočkat toho srovnání a
od Edy- co by si koupil....jestli Gladoša či Dinlinu nebo CA 500-650.... : nevíš jak to
je?Ty se s ním znáš lépe.... :-$  Já to odpovím za něj ju. Tak kdybych měl max 120
táců, šel bych do Glada, kdyby max 160 tak Dinli (spíš SMC JUmbo), kdyby 300 tak CA
500 a víc jak 300 tak CA 650. Jelikož kupuju nový věci tak Karla pomíjím záměrně. No
a jelikož je dneska doba docela né tak špatnejch kolek z TW, tak bych 100% přeskočil
Suzuki a Yamahu, bo už nemaj smysl. Podobnou kvalitu a víkon koupíš za 160 a pak
špičku za 300. :lol:   NEmyslíš že takhle je ten trh postavenej je? +o(

 tys věděl,že já tady číhám na každé křivé slovo a proto jsi záměrně neuvedl do svých
analýz KAWASAKI brute force :lol: neb tato strojovna není o penězích,ale o tom,že
kawu můžou mít jen opravdoví crossiči :-DD :lol: :lol:
renda1977 29.01.2012 10:14:35

HELLGEJ> podle toho co bude, ale ten litr co jsem se na něm včera vozil mě dost vrtá
hlavou (fakt jede jako kráva :-D :-D :-D )
martinur 29.01.2012 10:16:38

renda1977>martinur>renda1977> Chápu, předsudky a pocitem, že oni jsou nejlepší
trpí značná část populace :-). a kdo trpí? jestli prostě někdo nepřizná že třeba CA je
lepší než nějaká čína tak je asi z jiné planety. to je to samé jak kdyby někdo tvrdil že je
lepší žigul než bmw (u) jednoduše jsem se povozil a vůbec se to nedá srovnávat :-)

 Ale o tom se tady vůbec nediskuituje :lol: . Čteš vůbec celou diskuzi? Nikdo
nezpochybňuje, že CA je nejlepší, co se zatím ve světě dělá (y) . Diskuze je o tom, že i
ve světě výroby a prodeje čtyřkolek se každým rokem zvyšuje konkurence. Diskuze je
o právě o zvyšování úrovni konkurence. Na to ovšem máme každý svůj názor.  Smutné
je, že Karel, ty a podobní se nás TRVALE snaží přesvědčit o SVÉ JEDINÉ PRAVDĚ.
HELLGEJ 29.01.2012 10:17:14

renda1977> vem litra,já ho chci taky vidět a svézt se na něm :-DD a ty budeš jsi
blízko,takže jsem tam ještě ten den,co ho dovezeš :-$
renda1977 29.01.2012 10:20:12

martinur> není to smutné je to jenom fakt někomu stačí zahradní traktůrek a jinému
prostě ne!
Horten 29.01.2012 10:20:31

No ty krávo, tady se to slušně rozjelo:-)
xsob 29.01.2012 10:20:34

HELLGEJ> Kawu swm vynchal ze dvou důvodu:  1. - ten jsi odhalil :lol:  2. - je to
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dvouvál a ten ostatní v cenovce pod 200 táců nemaj, teda do zítra :lol: :-DD
renda1977 29.01.2012 10:22:23

HELLGEJ> jo ale asi až v červnu. kolku chci už pořádnou, aby vydržela, protože za tři
roky budu stavit a to už bych si ji nekoupil :-D
HELLGEJ 29.01.2012 10:23:22

xsob>HELLGEJ> Kawu swm vynchal ze dvou důvodu:  1. - ten jsi odhalil :lol:  2. - je to
dvouvál a ten ostatní v cenovce pod 200 táců nemaj, teda do zítra :lol: :-DD

 rozumíme si,je to dobré,jsme na stejné frekvenci :lol:  čítám,že zítra do čech dorazí
x8,jestli jsem to s té hádanky vyčetl dobře +o( :-DD
HELLGEJ 29.01.2012 10:27:08

renda1977> no pak už si nekoupíš nic,teda když nebudeš stavit dřevostavbu a tou
zelenou zlou věcí si nedovezeš stavební materiál zadarmo :-DD :lol:
renda1977 29.01.2012 10:28:29

HELLGEJ>renda1977> no pak už si nekoupíš nic,teda když nebudeš stavit dřevostavbu
a tou zelenou zlou věcí si nedovezeš stavební materiál zadarmo :-DD :lol:

 :-$ :-$ :-$ :lol: :lol:
xsob 29.01.2012 10:29:14

HELLGEJ> nevím to jistě, ten týden by to melo být. Každopádně sem realista a
nečekám jak sup na mršinu. Až bude tak bude ;-)  Je mi jedno kdo na čem jezdí,
hlavně když je prča, což se mi minulej víkend zase na 100% potvrdilo :-DD
renda1977 29.01.2012 10:31:53

xsob> :-DD :-DD aaaa vo tom to je :-D
Tomas-JM 29.01.2012 10:35:23

Cesil> to je prece hodne spatne napsana otazka, co by si kdo koupil radsi. XSOB to
napsal presne. Je to o tom, kolik mas penez. Vetsina nas cechu smrdi korunou, doma
sotva gauc s televizi, ale nutne potrebujou karu nebo kolku v plny palbe :). Prijde mi to
nekdy fakt usmevny. Taky bych fakt rad Bugati Veyron, ale... Je fakt draha :D  Rendo,
napsal jsi, co jsi vsechno na linhaice menil. A pak jsi dodal, ze jsi ji fakt daval. Zajimalo
by me, z ceho soudis, ze to same vydrzi CA. Potoze kdyz nevydrzi (a ze to mas jen ve
svych rukou) tak se z toho pak pri placeni asi pos.... Jinak budiz at je kazdemu prano,
at si kazdy koupi co uzna za vhodne, ale rict, ze neco je nejlepsi ve vsem je nesmysl.
renda1977 29.01.2012 10:43:30

marně tady něco psát já tady pořád píšu ku... jenom a jenom o mých pocitech a
kdybych do toho dal půl mega tak je každému po tom hov... a nikde jsem nepsal že se
to nesere!!!!!! aten kdo srovnává žigula s bmw (jen a jen můj názor) tak je blázen
:-DD
xsob 29.01.2012 10:46:51

renda1977> Ukaž mi BMW ktwrý takhle jede :lol:   Nějak sem nestíhal mačkat tlačítka
na telefonu, tudíž tam chybí jednička :lol:
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renda1977 29.01.2012 10:52:41

xsob> neber to doslovně :-DD toto je z jiného soudku :-DD :-DD
Luboš 29.01.2012 10:55:32

renda1977>martinur>renda1977> Chápu, předsudky a pocitem, že oni jsou nejlepší
trpí značná část populace . a kdo trpí? jestli prostě někdo nepřizná že třeba CA je lepší
než nějaká čína tak je asi z jiné planety. to je to samé jak kdyby někdo tvrdil že je lepší
žigul než bmw jednoduše jsem se povozil a vůbec se to nedá srovnávat    Nikdo
nezpochybňuje, že CA je nejlepší, co se zatím ve světě dělá . Smutné je, že Karel, ty a
podobní se nás TRVALE snaží přesvědčit o SVÉ JEDINÉ PRAVDĚ.   to poslední jsem tam
nechal jako bonus, jinak s tou první částí souhlas, stačí většinou vidět oba stroje
(myslím Čínu a značku) vedle sebe v akci a je každému jasné o co jde. Já vím, že CA je
zrovna v kurzu, ale vždycky je něco na něco a CA není určitě supr speciál, jezdím se
svojí kolkou na holých gumách to co CA a ostatní a protože se kolem kolek motám už
dost dlouho, vybral jsem si to co mám, ale CA to asi nebude nikdy, na mě to má dost
proti, hlavně proti praktičnosti - upozorňuju, že to není začátek diskuze CA proti všem,
jenom jsem musel reagovat na tu poznámku
Horten 29.01.2012 10:57:15

xsob>renda1977> Ukaž mi BMW ktwrý takhle jede :lol:   Nějak sem nestíhal mačkat
tlačítka na telefonu, tudíž tam chybí jednička :lol:

  Ukážu, někdy se stav:-)
xsob 29.01.2012 10:58:31

Horten> Jasně že je jich je mraky. Ale toto je obsah 1,6 rok 84 :lol:
renda1977 29.01.2012 11:00:33

Luboš> v pohodě ;-) tisíc jazyků, tisíc chutí, měprostě zachutnal ten litr :lol: :lol: :lol:
:lol:
Horten 29.01.2012 11:00:59

Luboš>renda1977>martinur>renda1977> Chápu, předsudky a pocitem, že oni jsou
nejlepší trpí značná část populace . a kdo trpí? jestli prostě někdo nepřizná že třeba CA
je lepší než nějaká čína tak je asi z jiné planety. to je to samé jak kdyby někdo tvrdil že
je lepší žigul než bmw jednoduše jsem se povozil a vůbec se to nedá srovnávat    Nikdo
nezpochybňuje, že CA je nejlepší, co se zatím ve světě dělá . Smutné je, že Karel, ty a
podobní se nás TRVALE snaží přesvědčit o SVÉ JEDINÉ PRAVDĚ.   to poslední jsem tam
nechal jako bonus, jinak s tou první částí souhlas, stačí většinou vidět oba stroje
(myslím Čínu a značku) vedle sebe v akci a je každému jasné o co jde. Já vím, že CA je
zrovna v kurzu, ale vždycky je něco na něco a CA není určitě supr speciál, jezdím se
svojí kolkou na holých gumách to co CA a ostatní a protože se kolem kolek motám už
dost dlouho, vybral jsem si to co mám, ale CA to asi nebude nikdy, na mě to má dost
proti, hlavně proti praktičnosti - upozorňuju, že to není začátek diskuze CA proti všem,
jenom jsem musel reagovat na tu poznámku

  Naprostej souhlas. Umím si představit stroje, který jsou v terénu lepší. Ale na to moje
mrdání....:-)
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1Pegas 29.01.2012 11:01:36

renda1977> "...... a nikde jsem nepsal že se to nesere!!!!!! " ty sice ne, ale jinak tady
se tady píše, že CA je bezporuchvá mašina :o . Takže:  jakákoliv závada na
"neznačkové" 4kolce = je to proto, že je to prostě vyrobený v číně ať se jedá o
jakoukoliv závadu  jakákoliv závada na "značkové" čtyřkolce = je to jenom obrovská
náhoda a určitě za to může vždy jenom řidič a závada se na jiné kolce nikdy neobjeví  
:lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
Horten 29.01.2012 11:02:38

xsob>Horten> Jasně že je jich je mraky. Ale toto je obsah 1,6 rok 84 :lol:

  Jasná věc. Já tyhle úchylárny taky rád. Mám novou sedmičku jako služebku, ale ještě
před nedávnem jsem si mazlil Fiata 125...
xsob 29.01.2012 11:04:50

Horten> Ta úchylárna je doprej výstih :lol: Jezdíme rely legnd, tak jako úchylka dobrý
:-DD
Horten 29.01.2012 11:06:19

1Pegas>renda1977> "...... a nikde jsem nepsal že se to nesere!!!!!! " ty sice ne, ale
jinak tady se tady píše, že CA je bezporuchvá mašina :o . Takže:  jakákoliv závada na
"neznačkové" 4kolce = je to proto, že je to prostě vyrobený v číně ať se jedá o
jakoukoliv závadu  jakákoliv závada na "značkové" čtyřkolce = je to jenom obrovská
náhoda a určitě za to může vždy jenom řidič a závada se na jiné kolce nikdy neobjeví  
:lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:

  Hele tohle jsou fakt blbosti. Všechno se občas posere. Jde o to jak moc a jak
často....Nic bezporuchovýho neexistuje ani mezi auty, ani mezi motorkama ani mezi
kolkama. Ale tyhle argumenty jsou o hovně. To je jako když mi strejda z vesnice říká,
že ten můj bavorák je na hovno, stálo to dva půl a pak se na tom něco posere. To moje
Fabka funguje pořád....Prostě jenom kecy.
HELLGEJ 29.01.2012 11:07:08

xsob>HELLGEJ> nevím to jistě, ten týden by to melo být. Každopádně sem realista a
nečekám jak sup na mršinu. Až bude tak bude ;-)  Je mi jedno kdo na čem jezdí,
hlavně když je prča, což se mi minulej víkend zase na 100% potvrdilo :-DD

 přesně tak,hlavně že se bavíme a to nejen venku,ale i tady :-DD :lol: :lol:
Horten 29.01.2012 11:07:27

xsob>Horten> Ta úchylárna je doprej výstih :lol: Jezdíme rely legnd, tak jako úchylka
dobrý :-DD

  Jojo, to je dobrá zábavička:-)
NewForce 29.01.2012 11:12:19

xsob> Video točený v Hostěradicích kolem sila, že ?
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xsob 29.01.2012 11:14:25

NewForce> Jasné :-DD To je v okolí stejně uskákaná silnice jako na erzetách v Čr.
Zkoušeli sme vylepšení zadní nápravy :-D Navíc je nejblíž od dílny.
xsob 29.01.2012 11:15:20

NewForce> Jo a dneska po obědě pojedm přez Nové Bránice na kolkách ;-)
Lupíno 29.01.2012 12:47:17

Kartkarel>Lupíno>chtel jsem necf napsat, ale uz se mi pletou písmenka, tak zitra :-P 
to mě přece Lubošu neuděláš!!! Se nachlemtáš krabicovýho vína a pak jako nic??? To si
myslíš, že ty bonmoty tady píšu pro sebe!!! :[

  Karle, krabicovku jsem nepil snad nikdy. Vino mi nic nerika. A verim ze je dobry. A co
jsme vcera pili? Same dobroty.
česil 29.01.2012 14:47:05

Tomas-JM>Cesil> to je prece hodne spatne napsana otazka, co by si kdo koupil radsi.
XSOB to napsal presne. Je to o tom, kolik mas penez. Vetsina nas cechu smrdi
korunou, doma sotva gauc s televizi, ale nutne potrebujou karu nebo kolku v plny
palbe :). Prijde mi to nekdy fakt usmevny. Taky bych fakt rad Bugati Veyron, ale... Je
fakt draha :D  Rendo, napsal jsi, co jsi vsechno na linhaice menil. A pak jsi dodal, ze jsi
ji fakt daval. Zajimalo by me, z ceho soudis, ze to same vydrzi CA. Potoze kdyz
nevydrzi (a ze to mas jen ve svych rukou) tak se z toho pak pri placeni asi pos.... Jinak
budiz at je kazdemu prano, at si kazdy koupi co uzna za vhodne, ale rict, ze neco je
nejlepsi ve vsem je nesmysl.

  Edo- otázka nikdy špatná není- jen bývá jen špatná odpověď........ ;-)  Přečti jsi mou
otázku ještě jednou a pořádně.Ptal jsem se, že pokud bys měl na OBĚ DVĚ - kterou
bysis vybral.....Je mi jasné, že nechceš na tuto otázku odpovědět....  xsob> děkuji za
odpověď a cením si toho že jsi reagoval a odvěděl.....takže jednoduše- pokud by jsi měl
tolik peněz žebys měl jak na TW tak CA vybral bysis CA - a tím je řečeno vše..... Na
tvou poslední otázku - nesouhlasím s tebou.Trh je postaven tak, že nabízí spousty
produktů, kde si vybere každý.Já jsem šel raději do KQ- protože jsem nevěřil mašině s
TW nebo Číny.Stejně je tomu i u Yamahy- někdo má Yamahu celý život a ani se
nekouká po jiné značce- je to srdcovka.....Věta - Suzuki a Yamahu bych přeskočil
protože si myslíš že nemají smysl- tak promiň je to ale úlet......  Každopádně přeju
všem ať jsou spokojení s tím na čem jezdí.....a hlavně, každý si může vybrat co chce a
na co má.... :-DD (y)
malejhonza 29.01.2012 15:43:53

česil> Ptát se dovozce čínských čtyřkolek, jestli kdyby na to měl, tak si koupil CA nebo
svůj stroj se mi zdá poněkud hloupé. Co si myslíš, že ti ten prodejce odpoví, ať už
zastupuje JM nebo třeba CA. Když něco prodávám tak tomu věřím a vím proč to
prodávám, proto nemůžu potenciálním zákazníkům vykládat, že si koupím konkurenční
výrobek. To je jako kdyby ses zeptal Karla, jestli když bude mít jen 150 000 tak si
koupé čínskou čtyřkolku a nebo bude raději chodit pěšky.  Podotýkám, že je mi
naprosto šumák tato hádka mezi "amerikou" a "čínou", spíš se bavím tím, jak tady do
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sebe všichni šijou. Kdyby nebylo hádek, tak je tohle fórum kromě dřevařský klubovny
skoro mrtvý :-D  Každej ať si koupí co chce a na co má. Vím že trojkovej bavorák je
skvělý auto, ale do lesa je lepší i dacia duster v ceně, za jakou si dokoupíš do BMW
vyhřívaný sedačky. Pro rejpaly: myšleno obrazně a s nadsázkou.
česil 29.01.2012 15:59:56

malejhonza> (y) :-DD ... ano máš pravdu......ptal jsem se v kontextu s tím, že se určití
lidé bijou do prsou jak jsou ty nebo ty kolky lepší a nevidí nic jiného.Edy jsem se ptal
pouze na jho souk.názor- jak je vidět nedokázal mi odpovědět- xsob naopak to napsal
jasně.Karel ten kdyby měl 150 000 tak si doveze nahnojeného CA a bude věřit, že to je
nejlepší volba......a tak nějak bych to udělal i já. Já jsem spokojený s tím co mám a
popravdě- montuju se tady do této výměny názorů jen proto, protože je pro mě
úsměvné jak jeden si myslí že ... je lepší než ....druhé.Chvála bohu že nejsem ani na
jedné straně ...něco mi říká, že kdybych na určité straně byl tak nějak souhlasím spíše
s tím co píše člověk od Tišnova....jednoduché se jet projet a vyzkoušet.... (y) ;-)
malejhonza 29.01.2012 16:02:08

česil> Taky to tak vidím - povozit se. Hádky jsou k ničemu a kdybych na ně měl dát,
tak si nekoupím ani jedno a půjdu k někomu, kdo se tu nehádá :-D
Luboš 29.01.2012 16:08:35

no když se povozíš jako prvnička, tak toho moc nepoznáš, tady je možná názor jiných
dobrý a kdo chce poslouchat nemusí udělat chybu
xsob 29.01.2012 18:55:46

česil>.....Věta - Suzuki a Yamahu bych přeskočil protože si myslíš že nemají smysl- tak
promiň je to ale úlet......  Každopádně přeju všem ať jsou spokojení s tím na čem
jezdí.....a hlavně, každý si může vybrat co chce a na co má.... :-DD (y)

  Taky sem to jako úlet psal, proto ten smajlík na konci ;-) Takví porejpání víš :lol:
Kartkarel 29.01.2012 19:26:30

Ahoj klucí, vy se tady hádáte jak dacani! :lol:   xsob> Hynku ta Dinli za 160...to si
děláš srandu!!! Rychle si utři z hlavy tu indulonu, nebo si vzpomenu, co jsi mi o tom
říkal ;-)   martinur> Martine, zkus mi tady zkopírovat můj příspěvek, který považuješ
za reklamu, já se vrátil právě z lesa a nějak mi slzí oči a nemůžu to najít!! :-$   pegas>
Petře víš co jsem ti říkal o těch čínských sušenkách B-) Jediný nesmysly a nadstrojích
CA a zatajování poruch na CA čtu furt jen od tebe...přečti si můj deník, už je dost
dlouhý a kilometry tam mám taky ;-)   lupíno> nedělej, že si nikdy nepil víno z
krabice!!! To je jen pokrytectví - každej už někdy pil víno z krabice!! :lol:   Je to
všechno, nezapoměl jsem na někoho?? ;-)
xsob 29.01.2012 19:30:54

Kartkarel> Nazdár skoro kamaráde :lol: :-DD Karle umíš číst i závorky???? Odpovídal
jsem doslovně , jen sem doporučil zázvokrou ;-)
martinur 29.01.2012 19:33:11

Kartkarel>martinur> Martine, zkus mi tady zkopírovat můj příspěvek, který považuješ
za reklamu, já se vrátil právě z lesa a nějak mi slzí oči a nemůžu to najít!! :-$  
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 Kájo, přece nebudu znovu kopírovat všechny tvé příspěvky z tohoto vlákna :lol: . Pro
neznalé - trvale zde aplikuješ KONTEXTOVOU REKLAMU na značku CanAm, ovšem
zadarmo :-DD .
palo7 29.01.2012 19:33:47

Kartkarel> teď jsi mně donutil k zamyšlení, ale po dlouhé úvaze konstatuji, že jsem
vědomě nepil krabičák : a k tématu: když mně kolky přesvědčí tak si koupím značku,
zatím Kymco stačí(do ničeho horšího bych ale nešel) a po dnešku kdy budu kupovat
nějaký plasty(si ustlala svině) tak jsem rád že se učím na levnější kolce (y)
Kartkarel 29.01.2012 19:43:32

martinur> no tak, dyť mě znáš, si prostě nedokážu pomoct ... třeba ten minulý
příspěvek, to je jedna velká reklama na CA!!! Teda ono to tam není jako napsaný, ale
mezi řádkama to úplně čiší....ha - podprahová reklama!!! B-) B-) :lol:
Kartkarel 29.01.2012 19:46:10

palo7> že je kolka levnější v nákupu, neznamená, že je levnější i na díly!!! Pak písni
kolik to stálo, ale doporučil bych ti neutrácet(nevíš kolikrát se budeš ještě letos kutálet)
a řešit to u fy. Doktor plast v Brně. Já jezdím se svařovanými plasty, tak by to snad
tvoje levné Kymco sneslo taky neee??? ;-)
Kartkarel 29.01.2012 19:47:53

xsob> tak já asi blbě četl...furt mi slzí oči z té zimy dnes B-)
renda1977 29.01.2012 19:52:13

Kartkarel>xsob> tak já asi blbě četl...furt mi slzí oči z té zimy dnes B-)

 tak karle pochlub se co hynek říkal :lol: :lol: :lol:
palo7 29.01.2012 19:52:50

Kartkarel> sám jsem žvedav kolik bude cena, ale pro srovnání nahoď cenu nových dílů,
jedná se o lem bletníku a celej blatník( obě strany jeden díl i s vrchním dílem) zítra
budu vědět ceny a doplním též,ať je nějaký příklad pro srovnání cen a pro lepší
orientaci dávám foto 

xsob 29.01.2012 19:58:31

palo7> Jo to musíš počkat než to Karel sežene ve Skotsku na hnojišti, ono to chvilku
trvá :lol:
Kartkarel 29.01.2012 20:06:14

palo7> říkám, Doktor plast a bude tě to stát cca 500, v té kamufláži se to krásně
ztratí!!! Přední kapotáž s blatníky stojí mám pocit kolem 12 tis na Outlandera, lemy cca
3500 všechny čtyři
xsob 29.01.2012 20:11:05

Kartkarel> Na Jumbo 5 předek. Jen abys neřek že se zdržuju ;-)
Kartkarel 29.01.2012 20:17:51

xsob> poslední cena na krátkého Outíka je 23 tis. - všechny barevný plasty ;-) Takže
Jumbo + 23 plasty a už to z dálky nikdo nerozezná!!! :lol:
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Hrošík2 29.01.2012 20:57:38

Kartkarel> Karle ať je to fér:Kolik by stály ty plasty v camufláži? Viz foto:

Hrošík2 29.01.2012 21:00:23

Vím že tam jsou tak trochu rozdíly! :[ Myslím že na yamahu stál díl v modré 12000kč a
v camu23000Kč! Tak jsem zvědav jak to vypadá u CA?
Kartkarel 29.01.2012 21:02:07

Hrošík2> no to nevím ;-)
Hrošík2 29.01.2012 21:05:38

Právě proto že mě so to camo strašně líbí ale pak když to okulíš tak pak člověk
přemejšlí jestli dá zpátky camo nebo probarvenej plast! Já vím že to jde jak říkáš
Doktor plast ale už to asi nebude ono né?
banndit 29.01.2012 21:06:00

nevidím duvod kupovat plasty nový..leda že by mi je někdo ukradl..začal sem si plasty
vařit sám,koupil si svářečku a těd vařím plasty všem okolo..tak trošku sem si v tom
našel zálibu.. zavařit se dá opravdu vše,i když velká část chybí,pak už je to jen o
tom,jak moc se chce tomu co to dělá.. :lol: :lol:
Kartkarel 29.01.2012 21:08:59

;-)  

 

 

 

palo7 30.01.2012 11:51:55

tak ceny dílů Kymco:kapotáž 2470,lem420, světlo 3550 takže přijateln (y)
Kartkarel 30.01.2012 14:21:00

palo7> to světlo je teda dost drahý, Outlander homologované s parkovačkou 2400, tak
na druhou stranu máš zase levnější plasty ;-)
palo7 30.01.2012 18:48:18

Kartkarel> to bude tím že je hezčí :lol: ;-)
Kartkarel 30.01.2012 19:48:03

palo7> tak aspoň s tím ta škaredá kolka lépe vypadá... :lol:
renda1977 30.01.2012 20:25:50

Kartkarel> co to jsou žač? ti opečbuřti na těch kolkách :lol: :lol: :lol:
Richard.cz 30.01.2012 20:41:50

renda1977> Tys je nepoznal??? To jsou přeci ZÁKAZNÍCI!!!
renda1977 30.01.2012 21:07:11
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Richard.cz> nepoznal :-$ :-$ :-$ :-$ :-$ :-$ :lol: :lol:
Kartkarel 30.01.2012 22:08:15

Richard> Podívej se na jejich obličeje, to jsou fotky z momentu, kdy u nich propukla
žlutočerná nákaza....už jim není pomoci :o
Richard.cz 31.01.2012 00:35:17

Kartkarel> Mně to neřikej, já příznaky znám! To vysvětli rendovi! Nejlíp osobně při
nějaké nezávazné zkušební jízdě!
česil 31.01.2012 08:19:30

Richard.cz, Kartkarel> Já se tomu jen směju, k tomu nemám co dodat.... ;-)
danyquad 31.01.2012 10:10:27

Je to sice vlákno o pracantech, ale jen drobná poznámka...na tom Kájově upraveném
Outíku 650 je skvělý svezení! Ten podvozek s motorem funguje asi nejlíp na čem jsem
kdy jel. ( neporovnávám se stroji kluků z offmaratonu), sice nižší světlost pro triálek,
ale dle mě, v terénu co nejčastěji jezdíme, to funguje líp než kombinace podvozek a
motor u toho Outíka 1000
Kartkarel 31.01.2012 10:20:03

danyquad> ;-) proto tu šestpade tak miluju ;-)
česil 31.01.2012 13:36:13

danyquad> V ten den co jsme byli u Katlose tak jsem vyzkoušel jak 650 tak 1000.Říkal
jsem to už panu Karlovi s Tišnova, že 650 - to je pecka a není co vytknout kromě
světlé výšky.Už nevím co tam byly za pneu ale tuším 25".Kdyby se tam daly 26" tak
sv.výška by byla good a výkon si poradí s těžším terénem.Chtěl bych to vyzkoušet v
něčím těžším než jen kolem prasečáku. ;-) :lol:  Ten litr je něco jako Harley.Vše
super......až na můj vkus příliš měkké tlumiče ve předu a to byly již přiškrcené na
max....kromě toho není co dodat....perfiš. :-DD  Kdyby byla sv.výška u 650 jako u
1000 tak nevidím důvod proč jít do 1000..... :lol:
danyquad 31.01.2012 15:06:31

:-)
danyquad 31.01.2012 15:10:03

[quote]danyquad>česil> Přesně. Já oboje zkoušel na více Km v terénu a ten litr byl jak
Polaris s pekelným motorem. Kola pořád v driftu, na zablácený cestě v lese skoro nejde
ten výkon prodat. Na 650 byly myslím Goldspeedy v 25 a ty mě příjemně překvapily.
Je pravda, že na triálek a bahnění je světlost oproti KQ a Yamaze horší. Sám mám 650
jen s KNkem navíc na 26tkách ITP XTR a nemám nikde problém. Kájův podvozek a
motor s commanderem je ale zase trochu jinde.  Trochu k tématu.... Jel jsem skoro na
všem japonským a americkým co se v užitkáčích nabízí a mám to s nima takhle: CA
Outlander- když se o ni staráš, nabídne perfektní až spotrovní svezení, na triálek jsou
lepší kolky, výhoda je určitá lehkost, dobrej posez a rejd, no a skvělej motor Polaris-
komfortní, skvělej pohon 4x4, dobrej na bahnění a potápění. Motor mě ale moc nevzal.
Jinak je těžkej jak prase, prostě spíš pracant.  Grizzly- pro mě docela škaredá a vysoká
koza, ale jinak asi nespolehlivější kolka co se dělá.  KQ- měl jsem ji a moc se mi líbila.
Dost mi papala olej, to byl ale jedinej problém. Sportovnější posez a víc místa než na
Grizzly. Celkově a hlavně za ty prachy vyvážená kolka. AC - jel jsem jen krátce na 7
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kile a pocitově mi přišla docela těžká, určitě bych tam chtěl výkonnější motor Brute
Force- skvělej motor, hezkej design, pro mě v základu strašnej podvozek. Dost se sedí
vysoko a je to úzký. Proto ji skoro všichni myslím rozšiřují
fiičák 31.01.2012 15:19:32

danyquad> pěkné hodnocení :-DD :-DD :-DD :-DD
radek1 31.01.2012 15:38:14

danyquad> cau dane-procital jsem si tu ledacos- blaboly i kraviny:-D :-D ,ale ted co jsi
sem napsal je vecne k jednotlivym strojum a temer s tebou ve vsem souhlasim (y) (y)
;-)
česil 31.01.2012 15:44:34

radek1> Když bydlíš v Tišnově- těžko bys nesouhlasil :lol: ...když předseda,sekretářka,
dozorce a farář- je tá jistá osoba- herr Karl von Can-am. :lol: :lol:
česil 31.01.2012 15:45:34

danyquad> (y) (y) psal jsi mis duše- opravdu to tak je a pokud není někdo zaujatý
musí s tímto co jsi napsal souhlasit :-DD ;-)
martinur 31.01.2012 15:47:42

Chybí mi tam Honda Rincon.
radek1 31.01.2012 15:48:40

česil> :-D :-D :-D to by ses divil!!!!neni tydne kdy by jsme se nerafli :-DD :-DD zrovna
dnes jsme se nejak nemohli domluvit,s cim a jak pojedem trebas na to slovensko ;-)
jinak bez do800kila-at ti ho kajas pujci
danyquad 31.01.2012 16:45:22

martinur> Ahoj Martine. Psal jsem skoro na vsem japonskym a americkym :-)  Na
Honde jsem nejel, jen sedel. Jako vsechno od Hondy to bude asi spolehlivy, mne prisel
Rincon docela malej.
Kartkarel 31.01.2012 17:14:52

danyquad> No já jsem Hondař ;-) U pracovních Hond není výkon prvořadý, ale je to
dříč a nezmar, koncepce s řazením tlačítky je taky zajímavá...jen kdyby to šlo přihlásit,
ideální stroj na rasovinu v lese... B-) Jedno je ale jistý, Honda bude jezdit i když už my
nebudeme ani chodit ;-) 

 

 

danyquad 31.01.2012 17:23:59

radek1> Zdar Radku. Tak to v Lucivne pekne posekejte! ....a hlavne bez zraneni,
Kodiho mi bylo loni lito.  Jinak ta nesmrtelna Honda je opravdu skareda :-)
Kartkarel 31.01.2012 17:28:21

danyquad> ale Kodi to rozsekal loni až doma a to na ani tom neseděl, znáš to, když
zamrzne plyn :-$
danyquad 31.01.2012 19:13:03
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Kartkarel>danyquad> ale Kodi to rozsekal loni až doma a to na ani tom neseděl, znáš
to, když zamrzne plyn :-$

  ... No znam. Zvlast mezi stromama je zamrzla packa plynu na full moc fajn :o :-)
Kartkarel 31.01.2012 19:46:27

danyquad> no já si tam nechal raději trhačku, sle sem si ji ještě nikdy nenasadil!!!
Zaptej se Martina, co mu udělal Outík, když si nasadil hefty a páčka se mu za ně chytla
;-)
renda1977 31.01.2012 20:03:44

Richard.cz>Kartkarel> Mně to neřikej, já příznaky znám! To vysvětli rendovi! Nejlíp
osobně při nějaké nezávazné zkušební jízdě!

 osobní nezávazná skouška proběhla (y) a příznaky se projevily takřka hned :-D :-D
Ondras83 31.01.2012 20:12:02

mel jsem poslechnout Karla :o Gladiatora si dneska odvezli na reklamaci (vejfuk a
nestartuje to) :[ nadaval jsem jako blazen
viktor 31.01.2012 20:16:31

Ondras83>no ale tvuj táta si udělal co chtěl takže veškerá diskuze byla k hov.u ;-)
danyquad 31.01.2012 20:30:55

Ondras83> Umim si predstavit to zklamani z noveho stroje :-|  Tak snad to daji rychle
dohromady.... Profesionalni ctyrkolku
Ondras83 31.01.2012 21:33:48

k hovnu nebyla, dozvedel jsem se celkem dost informaci, povozil jsem se diky tomu na
KQ a Grizzlym, ale nakonec kvuli penezum doslo na tohle...uvidime, jak to
dopadne...hlavne kdy
hesin1 31.01.2012 21:45:16

Ondras83> Za kolik, jste ho koupili?Rok výroby a km?Dík
FIGURA 31.01.2012 21:51:48

Ondras83> Nikomu nepřeju aby se mu kolka srala a natož druhej den +o( Neboj, jezdit
bude :-DD , jen se občas posere nějaká drobnost, jako na všech kolkách. Jen na
tomhle stroji to bude malinko častěji. Vem to z druhý strany - bude z Tebe profikutil a
zkušeností budeš mít na rozdávání :-DD   Jednou, až to vyměníš tak poznáš co tu kluci
psali :-DD  Taky jsem dětem jednou koupil krásný čínský hračky (u)
Ondras83 01.02.2012 15:28:42

Figura: Na Bashanu jsme predelavali celou predni napravu, cely zadni ulozeni,
vyztuzeni ramu atd, kutilstvi uz nechci. Chapu zavady jako upadlej kabel, tesneni
vejfuku, pichly kolo, to je jasny, chapu taky, ze to ma narok se to rozbit, ale na druhou
stranu me nastvalo, ze za dva dny, co jsme to meli doma, uz to nejelo.  hesin1: 95tis
kc s 80l kufrem Shad, otevrena asi 25kw (28, ted nevim) najeto 4800, hned po
garancce a jeste rocni zarukou. Gumy pekny, zadny vule v ulozeni, nic...na Bashanu
jsem mel po 4400km snad komplet GO i s pulenim motoru a delanim prevodovky 
http://ondras83.rajce.idnes.cz/motoka/ http://ondras83.rajce.idnes.cz/bashan/ 
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http://ondras83.rajc...z/prevodovka_4kolka/ takze nejakejch oprav uz jsem si uzil,
proto jsem ted chtel neco lepsiho (ja chtel hrozne KQ)...bohuzel to dopadlo, jak to
dopadlo, ale treba se to spravi a bude to v cajku, uvidime.
xsob 01.02.2012 15:43:54

Ondras83> U jetý kolky ti nikdo nezaručí že se to nestane na čemkoliv. Něktrý se
4.800 Km ani nedožijou (bez Go). Ty Km nevypovídaj o ničem. Někdy je to zajetý a
nekdy už před smrtí. Podívej se na videa v čem se nejčastěji jezdí ;-)   Jen příklad.
Kamarád si nedávno koupil naleštěnou jetinu v top stavu za 240 táců jetou rekreačně,
po dvou dnech zadřel motor. Při rozborce se zjistilo že už byl jednou dělanej. No tak
těsnění výfuku není tak hrozný ;-)
Ondras83 01.02.2012 16:01:25

jasny, ja uz jsem vychladnul, zas tolik me to uz nevadi, ale treba dneska bych to uz jel
nejradsi zkusit s tim vlekem do toho lesejka, co to vyjede a jak se s tim jede...je to
skoda, ale nevadi  xsob: na otazku, jestli byla utopena majitel odpovedel slovy, ze
nikdy, protoze to nesnasi, tak na tom jsme se schodli, ze to ma hlavne na chatu jako
pracanta, vyhrnout, navozit drevo a pak treba na projizdku...takze vicemene to samy,
co my...  jak rikam, nehrotim to, prej je tam neco se starterem, povidal tata, ze mu
volali...kdyz do toho nespadne 4ka a uznaj reklamaci, tak si nebudu stezovat ;-)
viktor 01.02.2012 16:15:13

Ondras83>já to myslel tak že ty si tady vedl s náma diskuzi všichni jsme ti tak nějak
snažili poradit mno a nakonec tatik nedá na tvoje+naše rady co si tu s náma probral a
udělal to po svém :-$ :-) každopádně vám přeju mnoho kilometrů bez problémů a
kolama dolů ;-) :-DD
Ondras83 01.02.2012 18:24:52

jojo, ale kdyz jsem tohle tema zakladal, byl jsem v oblasti 4kolek uz davno mimo hru,
takze jsem se potreboval tak trosku zapojit do viru deni a pozjistovat, co dneska vubec
existuje, co se tvari jako kolka a je to tak, co se tvari jako kolka a je to uplnej strep
atd...bohuzel, jak jsem rikal, hlavni kriterium nebyla snad ani znacka, ani nejaka
velkolepa historie a kvalita (ikdyz kvalita byla hlavni, proc jsem sem psal) ale ty
prasule no...a do tech 130ti nam v dobe koupe jeste par tisic chybelo a kdyz se
naskytnul ten gladiator za ty prasule, tak jsme se po 4ech dnech rozhodli, ze asi teda
jo...osobne jsem na jednu stranu chtel mit neco doma, protoze cim dyl by se to
odkladalo, tim by byla vetsi sance, ze nebude nic, ale na druhou stranu jsem chtel zase
pockat na poradnou Suzu...uz je doma takhle, jsem poucenej, ze ja si uz taiwance ani
cinana nekoupim, otazka je, jestli by na tom ojetym KQ nebylo takovejhlech chyb taky
tak, jako na ojetym kladovi...ted mame aspon sanci, ze to veme reklamace, ale na KQ
bych to musel calovat ze svyho...  nesnazim se z toho vymotat, jen tak nejak trosku
obhajit koupit Glada ;-)
bugy74 01.02.2012 19:08:54

Já tedy do toho mám co houby kecat páč mám galda zatím krátce maká tahá káru tahá
klády využívám ho v lese víceméně pracovně v okolí jsou ještě dva X5ka ta tahá dřevo
pro své použití a 510ka ta je denně v lese i s vyvažečkou oba pánové nějaké drobnosti
řešily ale nic zásadního aspoň tak mě to odnich bylo sděleno taky jsem řešil dilema
jestli ojetou špičku o který nevíš co má za sebou nebo novou čínu zvoli jsem novou věc
a zatím jsem spokojen
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Kartkarel 01.02.2012 19:21:18

-viki-> a co to máš v profilu za ty maskovaný kapitalistický kolky, to jsi taky zkoušel??
B-)
bugy74 01.02.2012 19:37:21

Kartkarel> jedna je manželka druhá kamoška, jo kolky jasně jezdil jsem je dobré stroje
Ondras83 01.02.2012 20:04:50

ja taky doufam, ze to bude nejaka blbost a ted uz snad bude slapat... chci uz sakra do
toho lesa.
Kartkarel 01.02.2012 20:06:50

-viki-> no a nechtějí se holky zase povozit...vytáhl bych litra ;-) je to ke mě jen přes
kopec :lol:
bugy74 01.02.2012 20:24:44

Kartkarel> ta první je s Plzně a ta druhá nemá čas musí makat at mám na udržbu :-)
viktor 01.02.2012 20:36:53

Kartkarel>-viki-> no a nechtějí se holky zase povozit...vytáhl bych litra ;-) je to ke mě
jen přes kopec :lol:

  karliku tě honí mlsná bo co :lol: :lol: :lol:
Kartkarel 01.02.2012 21:32:22

B-) to já ze slušnosti, viki je skoro soused ;-) ;-) ;-)
bugy74 01.02.2012 21:58:36

Kartkarel> Já bych s teho litru asi padl to moc kope no při rozjezdu
Kartkarel 01.02.2012 22:00:37

-viki-> ale prdlačky, na to si zvykneš rychle jak sviňa ;-)
bugy74 01.02.2012 22:17:59

Kartkarel> mě je to jasný ta černá potvora byla tuším 750 nejsem si jist a je to znát,
na práci to pětikilo stačí možná s tou károu za sebou i výhoda na hrbech v lese ale na
lítačku nebo vyjížďky někam by výkon scházel neznaš v tišnově nějakého Libora ma
taky kolku opravuje mercedesy ?
Kartkarel 01.02.2012 22:20:47

-viki-> ;-) ;-) ;-) ale on je neopravuje dlouho :lol:
bugy74 01.02.2012 22:25:17

Kartkarel> myslím že máš pravdu asi nemá čas když pořád někam vozí Polívku :lol:
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